
P R O T O K Ó Ł NR XIII/2015 
z sesji Rady Miejskiej w W ę g o r z y n i e 

odbytej 30 grudnia 2015 roku, w sali konferency jnej 
Urzędu Miejskiego w Węgorzynie 

Sesja Rady Miejskiej w Węgorzynie w dniu 30 grudnia 2015 roku rozpoczęła się o 
godz. 11:00, a zakończyła o godz. 13:30. 

W sesji udział wzięło 14 radnych, na stan 15 - stu - zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Nieobecna Pani Radna Katarzyna Lewandowska 

Witam Pana Starostę Powiatu Łobeskiego, Radnego Powiatowego, Dyrektora Szkoły 
Podstawowej w Węgorzynie, Panią Kierownik OPS - u, Sołtysów, Przewodniczącego Rady 
Osiedlowej, mieszkańców naszej gminy. Panią Burmistrz z Panem mecenasem, Skarbnikiem i 
Sekretarzem i Was Radni na ostatniej sesji w roku 2015. 

- lista obecności gości - stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu 
- lista obecności sołtysów z terenu Gminy Węgorzyno - stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie obrad, powitanie gości i stwierdzenie quorum: 

Sesję otworzył i je j obradom przewodniczył p. Jan Mazuro - Przewodniczący Rady. 

Stwierdził, że w sesji udział bierze 14 - stu radnych, na stan 15 - stu. W związku z tym 

podejmowane decyzje i uchwały będą prawomocne. 

b) przedstaw ienie porządku sesji: 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad radni i sołtysi otrzymali na piśmie czy 
są uwagi do proponowanego porządku? Pytań i uwag do porządku nie wyniesiono 
W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, 
głosowało: 
Z a - 1 4 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - porządek został przyjęty 

P O R Z Ą D E K O B R A D 
X I I I sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie 

zwołanej na środę 30grudnia 2015 roku na godzinę 11:00 
w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Węgorzynie 

I . Sprawy regulaminowe: 
a) otwarcie posiedzenia, powitanie gości i stwierdzenie ą u o r u m 
b) przedstawienie porządku sesj i 
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c) przy jęc ie protokołu z posiedzenia X I I sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie z 26 
listopada 2015 roku 

2. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych 

3. Informacje: 
a) Informacja Burmistrza z działalności między sesjami (ustna) 

4. Podjęcie u c h w a ł w spraw ie: 
1. skargi wniesionej przez Państwa Honoratę i Dariusza Nowak na działalność Burmistrza 

W ę g o r z y n a - druk nr 1 
2. określenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli oraz 

innych f o r m wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne lub 
prawne na terenie Gminy Węgorzyno oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 
wykorzystania - druk nr 2 

3. zaopiniowania zweryfikowanego projektu planu aglomeracji Węgorzyno - druk nr 3 
(część graficzna do projektu planu aglomeracji Węgorzyno dostępna jest w biurze Rady 

Miejskiej ze względu na wielkość mapy topograficznej) 

4. zmiany Planu Odnowy Miejscowości Węgorzyno - druk nr 4 
5. określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z 

przystanków komunikacyj nych na terenie Gminy Węgorzyno -druk nr 5 

6. zmian w budżecie Gminy Węgorzyno na rok 2015 - druk nr 6 

7. zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2015 - druk nr 7 
8. wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2015 - 2022 - druk nr 8 

5. Przyjęcie budżetu na rok 2016 
a) Odczytanie projektu uchwały budżetowej; 
b) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej; 
c) Odczytanie wniosków Komis j i Budżetowo - Gospodarczej do projektu budżetu; 
d) Odczytanie autopoprawki Burmistrza do projektu budżetu; 
e) Głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetow-ej; 
f ) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym projekcie uchwały 

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno; 
g) Głosowanie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Węgorzyno na lata 2016 - 2023. 

6. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych oraz na interpelacje zgłoszone na 
poprzednich sesjach 

7. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach p o d j ę t y c h w okresie 
międzys esyj nym 

8. Wolne w nioski i komunikaty 

9. Zakończenie obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej - poinformował, że na dzisiejszej sesji przyjęciu podlega 
protokół z X I I sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie odbytej w dniu 26 listopada 2015 roku. 
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Pytań i uwag do protokołu nie wniesiono. 

W wyniku glosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, 
głosowało: 
Z a - 1 3 
Przeciw - 0 
W s t r z y m a ł o się - 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej - protokół został przyjęty 

2.Interpelacje, wnioski i zapytania radnych 

Pan Jan Mazuro Prze wodn iczą cy Rady Miejskiej - proszę radnych o interpelacje i zapytania, 
proszę Radni zgłaszać, proszę Radny Krzączkowski 

Pan Radny Krzączkowski -
1. Ja mam pytanie do Pani Burmistrz, kiedyś rozmawiałem z Panią na temat drogi między 

sklepem, a plebanią. I za plebanią dalej droga idzie do posesji nr 16 do Państwa 
Bartoszewicz. Ta droga jest w bardzo złym stanie technicznym co jeszcze najważniejsze 
nie idzie w granicach działki. Chciałem się zapytać był pracownik z urzędu gminy na 
w i z j i porobił zdjęcia i co dalej z tym zrobimy?. Droga jest w coraz bardziej złym stanie, 
a szczególnie na tym odcinku od plebani do posesji Państwa Bartoszewicz 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Radnemu Krzączkowskiemu, 
Radna Górniak proszę 

Pani Radna Barbara Górniak -
1. Panie Przewodniczący, Pani Burmistrz, Szanowni Państwo kiedyś dobrym zwyczajem 

była, że przed zimą wywożono piasek przy przystankach autobusowych. Ja mam taką 
prośbę, ponieważ wiadomo, jak jest ślizgawica, a w pierwszej kolejności te drogi 
główne są obsługiwane. Zanim taka piaskarka dojedzie do Sielska wiadomo, że dzieci 
się dowozi i te przystanki można było by swoim sposobem jakby ten piasek był po 
prostu posypać, czy dzień wcześniej, czy wieczorem. Natomiast chociażby jak jest teraz 
- 6° trudno, żeby nawet wkopać w taki gruz zamarznięty natomiast piasek nam nie 
zamarznie. To jest szczególnie ważne np. przy bezwietrznych zimach gdzie np. 
przyjdzie odwilż i następnie przyjdzie przymrozek także bardzo bym prosiła dobry 
zwyczaj naprawdę sprawdzony przez wiele lat i warto byłoby kontynuować 

2. Następna sprawa to jest tylko takie przypomnienie, bo wiadomo, że teraz zaczną się 
wycinki i j a nie chce, żeby pewne rzeczy umknęły. Jest to sprawa dotycząca alei lipowej 
w Sielsku, z której jesteśmy dumni i zostały tam oznaczone drzewa do wycinki. Ja już 
to zgłaszałam wcześniej, ale przypominam, żeby nie było takiej sytuacji jak z aleją 
kasztanową, która została zniszczona. Wycięcie tych lip zaznaczonych spowoduje to, 
że sąsiednie lipy też zostały odznaczone. Chciałam powiedzieć, że w tym sezonie 
wegetacyjnym te drzewa obserwowałam cały czas żadne z nich nie jest suche one po 
prostu są żywe, a ponieważ to są 100 - letnie lipy to wiadomo, że takie drzewo ścięte w 
środku ma dziuple to jest naturalna sytuacja bronienia się starego drzewa przed nie będę 
tutaj dyskutować jak dalej 

3. Następną sprawą, którą tutaj chciałabym, żeby wzięli Radni pod uwagę przy 
planowaniu inwestycji. To jest droga tutaj na cmentarz to już jest drugi rok kiedy j a się 
dopominam ,że należy coś zrobić z tą drogą, ponieważ tam samochody mogą być 
uszkadzane. To tak, żeby nie przypominać na początku roku więc na koniec roku 
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przypominam te sprawy, o których mówiła, a które nie zostały w tym roku podjęte. 
Bardzo proszę o pisemną odpowiedz na to pytanie kiedy ta droga jest planowana do 
remontu? 

4. Jeszcze jedna droga od strony Chwarstna tak samo j u ż od trzech lat monituję o tym, że 
łatanie dziur na tej drodze jest bezsensowne, ponieważ te dziury są coraz większe. W 
tym roku to j u ż naprawdę chociażby teraz bardzo ostrożnie trzeba jechać żeby nie 
uszkodzić sobie samochodu, bo dziury naprawdę są duże. Łatanie tych dziur powoduje, 
że one są coraz większe 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Radnej Górniak, proszę Radny 
Nowacki 

Pan Radny Łukasz Nowacki -
1. Pani Burmistrz jak wszyscy wiemy od lutego rozpoczynają się ferie zimowe. Ja mam 

prośbę do Pani Burmistrz, aby skoordynowała działania wszystkich placówek 
oświatowych na terenie naszej gminy, czy osobiście czy poprzez pracownika urzędu. 
M a m prośbę jeżeli będą planowane te działania, aby zabezpieczyć jakiś czas wolny na 
hali sportowej w Węgorzynie dla mieszkańców naszej gminy oczywiście nieodpłatnie, 
dziękuję 

Pan Jan Mazuro Prze wodn iczący Rady Miejskiej - dziękuję Radnemu, Radna Sławska proszę 

Pani Radna Maria Sławska -
1. Jak j u ż tak przypominamy to j a też chciałam przypomnieć o których wcześniej 

mówiłam. Drugi cmentarz po Węgorzynie, cmentarz w Runowie na wsi parking 
żebyśmy o t y m nie zapomnieli w tym nadchodzącym roku, żeby coś z tym zrobić, czy 
podsypkę jakąś, żeby tam można było wyjechać 

2. Jeszcze jedna sprawa o której wcześniej wspominałam, żeby też po prostu w przyszłym 
roku pomyśleć, Droga w Cieszynie nad jezioro jak się zjeżdża, gdzie tam też latem 
wspominałam. Wiadomo, że tam jest z górki i woda ciągle wypłukuje, żeby nad tym 
pomyśleć jak tą drogę troszeczkę podreperować, dziękuję 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Radnej Sławskiej, proszę o 
interpelację o pytania. Nie widzę interpelacji Radnych, może Sołtysi m a j ą jakieś zapytania?. 
Nie widzę myślę, że Pani Burmistrz z pracownikami zapisała te interpelacje w odpowiednim 
punkcie ustosunkuję się. Zamykam ten punkt interpelacje, wnioski i zapytania Radnych 

3.In formacja Burmistrza Z działalności między sesjami 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej — informacja Burmistrza z działalności 
między sesjami. Proszę Pani Burmistrz 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna — chciałabym Drodzy Państwo zaprosić na 
fotorelację, (fotorelacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu) ale w związku z tym, 
że mamy sesję wcześniej niż zazwyczaj to trochę będzie kiepsko widać, To może ja będę 
omawiała : 

- 28 listopada miałam zaszczyt uczestniczyć w uroczystej akademii z okazji Dni 
Honorowego Krwiodawstwa PCK oraz uczczenia 70 - lecia Polskiego Czerwonego 
Krzyża na Pomorzu Zachodnim. Miałam zaszczyt być odznaczona „Honorową 
Odznaką PCK". Ze m n ą również uczestniczyli członkowie Klubu PCK Łobez, przy 
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którym działamy. Jak również bardzo zasłużeni mieszkańcy Gminy Węgorzyna, którzy 
swoją postawą zasługują na największe uznanie i również zostali odznaczeni mówię tu 
o Pani Małgorzacie Bachan - Junak, którą zaprosiliśmy dzisiaj na sesje, żeby Państwu 
przedstawić. Ta Pani oddało honorowo ponad 50 litrów krwi ponad 10 litrów było 
dodatkowych z 10 były pozyskiwane płytki i inne składniki więc ponad 60 litrów 
ratowało życie innym. Pani Małgorzata Bachan - Junak podczas tej Wojewódzkiej 
Akademii została odznaczona odznaką „Honorowy Dawca Zasłużony dla Zdrowia 
Narodu Polskiego" odznaczenie od Ministra Zdrowia 

- zgromadzeni zaczęli bić brawa -

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna wraz z Panem Janem Mazuro Przewodniczącym 

Rady Miejskiej wręczyli podziękowanie wraz z bukietem kwiatów -

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna -

- kolejny slajd pokazuje nam odbyty w Dobrej V I I I Turniej Gwiazdeczek Olimpijskich 
impreza pod patronatem powiatu zrzeszająca, w której uczestniczą nasi najmłodsi 
mieszkańcy z klas I - I I I 

- w październiku mieliśmy I I I Charytatywny Festyn tym razem dzieliliśmy się miłością 
z Darią. Udało się za zebrane mieszkańców ilości środków zakupić nowy wózek dla 
Darii, który właśnie 10 grudnia został przekazany 

- V I Zabawa Mikołajkowa odbyła się w tym miesiącu. Bardzo dziękuję tutaj Radnemu 
Łukaszowi Nowackiemu i Radnemu Powiatowemu Krzysztofowi Gwoździowi, którzy 
jak co roku wcielają się w Mikołaja i rozdają prezenty 

- 12 grudnia odbył się turniej piłki nożnej im. Stanisława Pawłowskiego tutaj znowu 
podziękowania kierujemy do Radnego Łukasza Nowackiego, bo on jest inicjatorem tej 
akcji i pomysłodawcą i całym organizatorem. Co roku mamy więcej drużyn, 
przy jeżdża ją do nas z okolicznych miejscowości, jak i z samego województwa, bo 
mamy drużyny, nie tylko z Drawska, ale również ze Szczecina. Są to najmniejsi, 
na jmłodsi już nawet nie można mówić o kategorii klas I - I I I , bo to są dużo mniejsze 
dzieciaczku bo one m a j ą po 5 - 6 lat chyba młodszych nie ma czy są? 

Pan Radny Łukasz Nowacki - jeden 4 - latek wystąpił nawet 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - więc już od takich młodych mieszkańców 
zaszczepiana jest w nich ta idea walki fair play i współzawodnictwa w piłce nożnej 

- „Złote Gody" 8 par z terenu naszej gminy obchodziło ten jubileusz. Miałam zaszczyt 
odznaczać orderami za to pożycie odbyło się jak zwykle w Gimnazjum bardzo 
serdecznie dziękuję dla Gimnazjum dla młodzieży i opiekunów, którzy przygotowali 
piękny występ artystyczny 

- jak co roku w naszej gminie odbyło się kolejne gminne spotkanie wigili jne w Runowie 
Pomorskim dziękuję szkole za goszczenie nas, ale przede wszystkim dziękuję 
koordynatorowi tego dzieła Radnej Jadwidze Kamińskie j . Chcę podkreślić, że 
inicjatorem, pomysłodawcą od k i lku j u ż kadencji jest właśnie Jadwiga Kamińska, która 
właśnie największy ciężar bierze na siebie zorganizować i wszystko pospinać, żeby 
wyszło tak jak na załączonym obrazku 
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grudzień to oczywiście czas Świąt i tutaj brałam udział w rożnych jasełkach w akcjach 
kolędowania przygotowanych m o ż e m y powiedzieć przez świetlicę w Runowie 
Pomorskim. Pani świetliczanka Martyna przygotowała dzieci, wiozła je sama osobiście 
nawet z Kąkolewic z Runowa z Połchowa do Runowa Pomorskiego, aby przedstawić 
uczestnikom piękne jasełka. Na drugi dzień było kolędowanie w Połchowie wcześniej 
były jasełka w świetlicy w Mielnie, sołeckie jasełka 

wszystko jeśli chodzi o fotorelację oczywiście tych działań po ostatniej sesji było sporo: 

podpisałam u m o w ę to może inaczej Państwo wchodząc dzisiaj do urzędu widzieliście 
stanowisko, Punkt Obsługi Interesantów na dole w holu. Jest to stanowisko utworzone 
w potrzeby zarówno urzędu w celu obsługiwania lepszego mieszkańców. Jak również 
z potrzeby tego, aby mieszkańcem naszej gminy przede wszystkim rodziny osoby 
niepełnosprawnej żyło się lepiej. W celu utworzenia tego stanowiska podpisałam 
u m o w ę na refundację kosztów, już otrzymaliśmy tą refundację z Powiatowego Urzędu 
Pracy. Poręczyłam to utworzenie tego stanowiska i otrzymanie tej refundacji osobistym 
majątkiem, bo taki w y m ó g został m i postawiony poręczyłam dwukrotność na trzy lata, 
ale wszystko dla dobra mieszkańców 

pozostała działalność, to odbyły się spotkania, wielokrotne spotkania z Zarządem Dróg 
Wojewódzkich, jak również z Marszałkiem naszego województwa odpowiedzialnym za 
drogi przede wszystkim chodzi o drogi wojewódzkie przebiegające przez teren naszej 
gminy droga 151, droga 146 chodzi o wyremontowanie tych dróg. W ramach remontu 
chociażby powstanie rondo na skrzyżowaniu w Węgorzynie przy Banku Spółdzielczym 
i uzyskałam również potrzebną dla naszej inwestycji, do której później wpięcie się do 
kanalizacji deszczowej w ul . Podgórnej 

następnie brałam udział w Barbórce, w biesiadzie górniczej naszej jednej z f i r m 
działających na naszym trenie Szczecińskie Kopalnie Surowców Mineralnych w 
Szczecinie 

również brałam udział w święcie pszczelarzy z okazji Święta Ambrożego, czyli ich 

patronów 

brałam udział w akcji cała Polska czyta dzieciom w Szkole Podstawowej w Węgorzynie 

dla uczniów tej szkoły jak i również dla przedszkolaków, którzy również odwiedzili 

mnie w urzędzie 

12 grudnia oprócz tego co Państwo wiedzieli V I Turnieju Piłki nożnej odbył się Turniej 

Piłki Nożne j Halowej, X V Mistrzostwa Klubów Honorowych D a w c ó w K r w i w Łobzie 

14 grudnia zorganizowałam i doszło do spotkania z przedsiębiorcami z terenu Gminy 

Węgorzyno. Na spotkaniu zostały szczegółowo przedstawione założenia konkursu RPO 

jakie Marszałek j u ż ogłosił na działanie 1.6 Tworzenie nowych miejsc pracy na obszarze 

specjalnej strefie wyłączania. W spotkaniu wzięło udział 11 przedsiębiorców^ z naszej 

gminy 

w między czasie również odbyły się posiedzenia walne L G D w Łobzie na którym m.in. 
przyj mo wfal i śmy Lokalną Strategię Rozwoju pod pozyskiwanie nowych środków 
unijnych z nowej puli 

miałam również okazję, zaszczyt brać udział w uroczystościach 20 - lecia Euroregionu 

Pomerania 

odbyło się również posiedzenie Powiatowej Rady Rynku Pracy 
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a jeśli chodzi o inwestycyjne rzeczy to: 

- w sprawie Aglomeracji I t rwają postępowania sądowe i prokuratorskie wobec 
podwykonawcy, inspektora nadzoru, inżyniera kontraktu 

- jeśli chodzi o Aglomerację I I , to kończą się j u ż prace projektowe i działania moje 

polegały w ostatnim czasie na zabieganiu w temacie rozszerzenia obszaru 

agi om eracyj n ego, o którym również dzisiaj Państwo w materiałach będziecie się 

za jmować 

- uzgodniono korzystniejsze włączenie się do kolektora kanalizacji deszczowej w ulicy 
Podgórnej w ramach drogi wojewódzkiej 151. Jest to również nam potrzebne do 
inwestycji, o której będziecie dzisiaj rozmawiać dotyczącej potocznie d o m k ó w 
jednorodzinnych w Węgorzynie, czyli Zamkowej, Pionierów, Witosa, Sikorskiego 

- przebudowa drogi dojazdowej do gruntów rolnych w Sarnikierzu została zakończona 

- t rwają prace projektowe związane z dobieganiem się o dofinansowanie w przyszłym 
roku z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych tym razem, i w końcu związane z ul . 
Kopernika w Węgorzynie, bo trwają prace projektowe, inwestycja będzie dużo większa 
niż możliwości udzielenia dofinansowania z FOGR - u, ale mamy na to pomysły i 
będziemy aplikować po środki też z innego źródła 

- t rwają również prace projektowe dla Przedszkola 

- złożyliśmy w między czasie m.in. 2 wnioski do Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa 

Narodowego. Jeden pod hasłem D R D Agro Brzeźniak w rozwinięciu „Dom Rolniczego 

Dorobku Agro Brzeźniak" na kwotę prawie 367.000,00 zł, gdzie dofinansowanie ma 

być prawie 275.000,00 zł. Lokalizacja tego dziwnie brzmiącego hasła, to świetlica w 

Brzeźniaku jeszcze nie ma informacji dzisiaj też sprawdzaliśmy będą gdzieś w połowie 

stycznia, czy udało nam się uzyskać to dofinansowanie. A drugi wniosek również 

złożony do tego samego Ministerstwa złożyliśmy na Runowo Pomorskie na stworzenie 

„Miejsca Pamięci Obrony Niepodległości Narodowej Polski i Historii Gminy 

Węgorzyno" w ramach tego projektu chcemy zrealizować podłączenie centralnego 

ogrzewania z kotłowni szkolnej do budynku, w którym jest w tej chwili biblioteka. 

Wartość projektu ponad 166.000,00 zł dofinansowanie 122 tak samo to jest ten sam 

nabór więc w połowie stycznia powinny j u ż być informacje 

- z pozostałych informacji dotyczących inwestycji to takie, że znaleźliśmy się na 

bezpiecznej pozycji w liście rankingowej wniosków z rządowego programu remontu 

dróg na lata 2016 - 2019. Wniosek był złożony do Wojewody na remont nawierzchni 

na Osiedlu 40 - lecia w Węgorzynie. Jest to kolejny z etapów-, jakie Państwo 

widzieliście, że mamy dokumentację projektową. Chcielibyśmy co roku je realizować. 

Jeden etap zrobiliśmy od stycznia będziemy przygotowywać się do już realizacji 

kolejnego etapu. 

Myślę, że to wszystko jeśli byłyby jakieś pytania to bardzo proszę 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Burmistrz, jeśli byłyby 

jakieś pytania, czy są jakieś pytania, dopytania do informacji złożonej przez Panią Burmistrz? 

nie widzę pytań. W związku z tym zamykam punkt informacje burmistrza z działalności między 

sesjami. 

4.Podjęcie uchwał w sprawie: 
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Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - przechodzimy do głównego punktu 

podjęcie u c h w a ł w sprawie. Pierwszy mamy punkt w sprawie skargi wniesionej przez Państwa 

Honoratę i Dariusza Nowak na działalność Burmistrza Węgorzyna. Państwo Nowak są obecni 

na obradach dzisiejszej sesji. Ja Państwu udzielę głosu, ale wiem, że w trakcie do sesji 

dzisiejszej Komis ja Rewizyjna za jmowała się dwukrotnie tą skargą Państwa Nowak. Połączone 

Komisje Budżetowo - Gospodarcza i Społeczno - Oświatowa na swoim posiedzeniu również 

się za jmowała, wszyscy z nas otrzymali pakiet materiałów, które wpłynęły do Radnych. Ja jako 

Przewodniczący kierowałem do komisji. Jak gdyby stanowisko Radni wypracowali, ale nie 

było możl iwości z równych przyczyn wysłuchać Państwa Nowak. Ja obiecałem przed sesją, że 

pozwolę się Pańs twu wypowiedzieć w tej trudnej sprawie praktycznie bolącej i szczególnej 

Państwa Nowak, a my musimy ten temat znać szerzej i proszę może w tym momencie niech 

ktoś zabierze z Państwa głos 

Pan Dariusz Nowak - dziękuję za głos nazywam się Nowak większość tutaj mnie zna w tym 
mieście. Chodzi o co, tam może jest za dużo napisane, że to jest skarga, bo to nie jest skarga to 
było zapytanie po pierwsze w kwestii formalnej. Po drugie w kwestii formalnej do nas 
przychodziły do domu informacje, że odbędzie się jakaś komisja a tam na tej informacji nie 
było czy to jest zaproszenie czy proszę o przybycie my nie wiedzieliśmy co z tym zrobić i to 
jest kwestia formalna. Teraz chciałbym do meritum sprawy jest taka sprawa, że mamy piękny 
dom wy budo wali śmy oszczędności naszego całego życia tam poszły i kredyt jeszcze nie 
zapominamy, bo ja muszę ten dom oddać do użytku i muszę tam zamieszkać do końca roku 
najpóźniej do końca stycznia. Po drugie ja mieszkam i sprzedałem swoje mieszkanie i muszę 
się wyprowadzić oficjalnie nie mam, gdzie mieszkać tu nie m o g ę zamieszkać, bo nie mam 
ścieków podłączonych, ani tam nie mogę mieszkać bo muszę stamtąd wyjść. Nie wiem, czy 
gmina m i zaoferuje jakieś mieszkanie podobne czy coś nie wiem o co chodzi czy mam iść do 
hotelu mieszkać naprawdę jest sytuacja ciężka. Po drugie chciałbym zauważyć, że 
rozmawiałem na ten temat z Panią Burmistrz rozmawiałem pisaliśmy do siebie listy oczywiście, 
petycje nie powiem Pani Burmistrz raz w jednym piśmie chciała nie wiem czy iść na ugodę, 
zaproponowała mi warunki, żebym pomyślał nad budową szamba na pozwolenie. Teraz 
powiem coś takiego tego szamba nie mogę wybudować, zapytałem się po konsultacjach z 
inżynierami z tego względu, że moja działka jest za m a ł a nie ma tej odległości, żeby 
wybudować w ogóle legalnie żadne szambo to jest po pierwsze. Po drugie w tym piśmie od 
Pani Burmistrz nie było, kto te szambo ma wybudować, za czyje pieniądze, kto ma w ogóle 
papiery napisać na te szambo, kto ma podpisać, że wszystko jest zgodnie z prawem tego nie 
było. Dlatego napisaliśmy z żoną szukamy na całym świecie pomocy z tego względu, że nikt z 
nami nie chce rozmawiać, sprawę się odrzuca pisze się ogólnikowo nie wiemy co mamy z tym 
zrobić, czy mamy iść do gazet, do prasy, do prokuratury nie wiemy. Znaczy się wiemy, bo też 
jes teśmy po konsultacjach z prawnikami, ale tu nie o to chodzi, bo prawo jest prawem sprawy 
się ciągną, a my i tak zostaniemy rozumie Pan Panie Przewodniczący pod gołym niebem. O to 
chodzi, że j a ten dom nie budowałem, żeby dla siebie to jest pięknie wygląda, pięknie jest 
zadbane wokół domu, staramy się, żeby było pięknie i czysto w tym naszym mieście. M y 
jesteśmy z żoną urodzeni w tym mieście, my tu mieszkamy i tu chcemy umrzeć. M y tu 
inwestujemy, mamy f i rmę tak samo płacimy podatki, jak wszyscy nawet sponsorujemy niektóre 
szkoły, f i rmy. Nie o to chodzi, chodzi o to, żeby do nas podejść rzeczowo, bo to nie na tym. 
polega, że Panowie Radni, Panie Radne przegłosują, że nasza skarga jest bezzasadna. To nie o 
to chodzi, bo to nas naprawdę nie interesuje. Nas interesują nasze sprawy, bo my po tym 
głosowaniu zostajemy na lodzie w tej chwili co tam jeszcze. Chcę przypomnieć, bo niektórzy 
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Radni m o ż e nie wiedzą niektórych rzeczy, przepraszam, że tak powiem może nic zapoznali się 

od początku od podstaw tej sprawy w 2012 roku dostałem pozwolenia, warunki zabudowy na 

budowę domu i tam mam w warunkach, że tylko do kanalizacji miejskiej mam się podłączyć 

nie było żadnych szamb nic, dlatego Pani architekt na mojej małej działce ten dom 

ukształtowała na środku, bo nie potrzeba tego szamba, bo tam już była ta studzienka 

kanalizacyjna, wszystko co do niej się mam podłączyć na tej działce. Ja wszystko wykonałem 

według siebie mam wszystkie protokoły, mam podłączenia, wszystko mam, ja nie wiem 

dlaczego miasto nie chce przyjąć, miasto nie chce pieniędzy przyjąć ode mnie mediów nie 

rozumiem tego. Nie wiem, co mam zrobić w tej chwil i , naprawdę nie wiem co mam zrobić, 

dziękuję bardzo za głos proszę o jakąś podpowiedz nie wiemy co mamy zrobić 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej - dziękuję dla Państwa Nowak, Urząd 
Wojewódzki sklasyfikował to jako skargę praktycznie jak Pan mówi. To może był problem 
Państwa zgłoszony do Wojewody a Wojewoda zgodnie z kompetencjami odesłał do Rady 
Gminy, która tu się zajmuje tymi podstawowymi sprawami, ale to jest sprawa urzędników ja to 
tak określam i jest problem proszę Pani Burmistrz niech Pani ustosunkuje się do tematu 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - jest mi bardzo przykro, że jesteście Państwo 
w takiej sytuacji nie życzyłabym nikomu, a przede wszystkim naszym mieszkańcom nie tylko 
Państwo jesteście w tej sytuacji. My jako gmina, jako organ jesteśmy w bardzo trudnej sytuacji, 
bo w najczarniejszych scenariuszach, myślach i snach nigdy byśmy nie przewidywali, że 
zamawiając realizację inwestycji, zlecając firmie, podpisując umowę na inwestycję, na której 
był inżynier kontraktu i wszyscy inspektorzy nadzoru doprowadzą do takiej sytuacji, w której 
teraz jesteśmy wszyscy łącznic z Państwem. Kto ma większe problemy trudno powiedzieć, 
każdy patrzy na swoje podwórko i bardzo Państwu współczuję. Tylko proszę mnie też 
zrozumieć, że pewne rzeczy już nie ode mnie zależą. Toczą się postępowania sądowe i 
prokuratorskie pewnych rzeczy nie możemy przeskoczyć, ani poprawić niezbędnie. Państwa 
teren nawet gdybyśmy zaczęli te kolejne poprawki, bo pierwsze już zrobiliśmy, ale kolejne 
gdybyśmy zaczęli od Państwa terenu i tak by ścieki nie mogły popłynąć, bo póki po drodze nie 
poprawimy jeszcze innych odcinków, to samo poprawienie koło Państwa nic nie pomoże. 
Przykro m i , że zostałam posądzona czy urząd został posądzony o nieprzychylność. Nigdy takiej 
nieprzychylności nie było i nie ma, a jedynym rozwiązaniem tego tematu, bo Państwa dom jest 
wybudowany domniemam, że nie możecie Państwo uzyskać pozwolenia na użytkowanie ze 
względu, że nie macie tej jednej jak gdyby jednej rzeczy od fajkowanej, jaką jest podłączenie 
do sieci kanalizacyjnej. To prawda, co Państwo mówicie, że w decyzji macie napisane, że 
podłączenie ścieków właśnie do kanalizacji, ale ta decyzja jest zgodna z Państwa wnioskiem, 
tak we wniosku Państwo napisaliście i tak na tamten czas wszyscy zgodnie z wszelkimi 
procedurami i prawi dło wo śc i a m i , tak należało wydać tą decyzję, ponieważ inwestycja trwała. 
Projekty tej inwestycji były w zasobach geodezyjnych, więc nie można było na tamten czas 
nawet alternatywnie Państwu wpisać ani na pewno Państwo nie powinniście występować o 
alternatywne możliwości wybudowania szamba. Po to się buduje miejską sieć kanalizacji 
sanitarnej, żeby do niej przyłączyć mieszkańców i w tej chwili jedynym rozwiązaniem jest w 
związku z tym, że się przepisy budowlane trochę zmieniły i kiedyś szambo się stawiało na 
pozwolenie teraz już tylko na zgłoszenie niestety, ale na dzień dzisiejszy jedynym wyjśc iem 
jest wybudowanie szamba. Działka Państwa nie jest za mała 

Pan Dariusz Nowak - był inżynier i geodezja i nie pozwolą 
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Pani Honorata Nowak - 4 metry od domu minimum 2 metry od sąsiada 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - jaka jest powierzchnia Państwa działki? 

Pan Dariusz Nowak - przepraszam, że się wtrącam ale mierzyli i oglądali eksperci i 

powiedzieli, ż e nie da rady 

Pani Honorata Nowak - Pani musi liczyć od domu, nie od działki 

Pan Dariusz Nowak - naprawdę nie da rady, żebym wiedział wcześniej , to j a bym dom 

usytuował gdzieś na uboczu działki 

Pani Honorata Nowak - 4 metry do domu, 2 metry od sąsiada 

Pan Dariusz Nowak - jesteśmy po konsultacjach 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dobrze skończy Pani Burmistrz j a udzielę 

głosu jeszcze raz 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - nie wiem, w każdym bądź razie jedynym 
wyjściem byłoby z tej instalacji, którą Państwo wyprowadzi liście z domu ona w tej chwil i 
zakończyła się u Państwa studzienką rewizyjną. 1 ta studzienka rewizyjna była by tym punktem 
łączącym Państwa instalacje z przyłączem do kolektora kanalizacji sanitarnej. Zamiast tej 
studzienki rewizyjnej w tym miejscu musiałyby być kręgi większe, lub częstsze wywożenie 
szamba, ścieków z tej studzienki, którą Państwo macie. Wiem, że z tą uciążliwością przychodzą 
również inni mieszkańcy, z ulicy Zielonej zgłaszając to samo, ale naprawdę na chwilę obecną 
nie jestem w stanie przywidzieć nawet przybliżonej daty, ani w miesiącach, ani w latach kiedy 
jesteśmy w stanie wszystko poprawić. Toczą się sprawy sądowe próbowaliśmy jakoś to 
przyśpieszyć, wystąpil iśmy do Sądu o zabezpieczenie dowodów, bo chcemy poprawki robić. 
Bo my Państwa i nie tylko Państwa, ale wszystkich innych mieszkańców rozumiemy i sami 
chcemy ten temat zakończyć i chcemy, żeby to działało, dlatego na chwilę obecną taka jest 
sytuacja. Tu nawet nie chodzi o jakąś nieprzychylność, bo j a bym chciała mieć tą inwestycję i 
zapomnieć ją, żeby ona już funkcjonowała swoim własnym życiem 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Burmistrz w między czasie 
Państwo dopowiedzieli o tych warunkach zabudowy, że nie m o ż n a to myślę, że to szczegóły z 
urzędnikami i Pani Burmistrz. Może Radni coś by wnieśli, Radny Szyłowicz był pierwszy 

Pan Radny Bogusław Szyłowicz - Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo j a mam takie 
pytanie Państwo w swoim piśmie z 6 października do Pani Burmistrz wspominacie, że są 
możliwości zrobienia na sąsiedniej działce, co to jest za działka? 

Pan i Honorata Nowak — to jest działka gminna 

Pan Dariusz Nowak — to jest działka gminna, to jest ta skarpa, ten nasyp przy ul . Drawskiej do 
drogi. Tam jest naprawdę dużo miejsca tam nie trzeba żadnych pomp nic z tej studzienki 
kolekcyjnej, którą mam u siebie na działce to i tak rura idzie tamtędy wystarczyłoby dziurę 
wykopać jak Pani Burmistrz mówi, jakieś kręgi coś. Chodzi m i o to, że jak coś zrobimy to 
zawsze na nas my nie chcemy żadnych problemów, to jest działka gminna 

Pan Radny Bogusław Szyłowicz - w dalszym ciągu tego pisma Państwo mówicie o tym, że 
urząd powinien ponieść koszty w budowie tego szamba. Ja częściowo bym się z tym zgodził, 
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gdyż wracając do meritum sprawy do kanalizacji, że błędami obwinia się inżyniera kontraktu, 
ale inżynier kontraktu to jest osoba z zewnątrz. Natomiast powinna być osoba z pionu 
budowlanego, technicznego urzędu, która by dosyć często, że tak powiem monitorowała i 
sprawdzała jakość wykonywanych robót 

Parni Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - muszę to wyjaśnić, że osoba była taka w 
urzędzie tylko to był pracownik tej samej f i rmy, co inżynier kontraktu. Więc jak pracownik 
będzie szefostwu wytykał, że źle robi takie były pozwicrane umowy tutaj w gminie 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dobrze to już tak technicznie. Radny 
Nowacki 

Pan Radny Łukasz Nowaki - jako Przewodniczący Komisj i Rewizyjnej chciałbym 
powiedzieć, że na podstawie korespondencji, całych tych dokumentów dobrze znam sprawę. 
M y tutaj skargę rozpatrywał i śm y pod względem merytorycznym nie widzimy, to jest moje 
zdanie i Komis j i Rewizyjnej nie widzimy jakiejś celowości działań Pani Burmistrz, która by 
Wam miała utrudnić. To wszystko przez to, że ta Aglomeracja I ta inwestycja gminna została 
tak poprowadzona i te osoby nie z gminy, tylko te osoby, które odpowiadały w kwestii 
technicznej jakąś odpowiedzialność poniosą. Natomiast rozumiem Państwa jesteście 
mieszkańcami Węgorzyna. Pan mówił o tej kwestii formalnej, że to się nazywało 
zawiadomienie rzeczywiście to się nazywało zawiadomienie zawsze to w takiej samej formie 
szło może gdzieś by trzeba było dopytać itd. Trochę ubolewam nad tym, że Państwa nie było 
m o ż e dużo byście wnieśli do tej sprawy jednak ja jako Radny jako mieszkaniec uważam, że 
należałoby jakoś pomóc i tutaj być może Pani Burmistrz do takiego spotka należałoby 
doprowadzić z Państwem jak najszybciej. Państwo Radni chcieliby uczestniczyć i załatwić tą 
sprawę tu i teraz, bo też zdaje sobie z tego sprawę, że Państwo macie jakieś możliwości prawne 
i tak naprawdę nie wiadomo jak to się skończy. Także uważam, że na tym etapie powinniśmy 
zakończyć tutaj mówię skarga została uznana za bezzasadną ze względu na merytorykę, ale 
jesteście mieszkańcami i ja uważam, że to trzeba tutaj załatwić i tym ludziom pomóc, dziękuję 
bardzo 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej - dziękuję Radnemu Nowackiemu, Radna 
Górniak proszę 

Pani Radna Barbara Górniak - Panie Prze wod n i cząc y, Szanowni Państwo ja cofnę się jeszcze 
do poprzedniej kadencji, gdzie te sprawy budowy tej kanalizy były zawsze podejmowane jak 
również usterek i spotkań, które tutaj miały miejsce, gdzie decydowaliśmy czy pójdziemy do 
Sądu z tym, czy będzie ugoda, bo taka też była reforma. Zadecydowaliśmy, że sprawę oddajemy 
do Sądu 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna — nie ugoda też by ła 

Pani Radna Barbara Górniak - ale w końcu nie poszliśmy na ugodę, tylko poszliśmy do Sądu 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - nie chcieliśmy tylko podwykonawca, który 
narobił takich nieprawidłowości nie chciał 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy nie wyraził zgody 

Pani Radna Barbara Górniak — dobrze w każdym bądź razie już wtedy zgłaszaliśmy, że będą 
problemy z osobami, które budują się i będzie sprawa dotyczyła podłączenia, a nie będziemy 
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mieli możl iwości . Przecież j u ż wtedy wiedzieliśmy, że takie sytuacje będą miały miejsce, 
dlatego też dzisiaj, gdzie jest to pierwsza sprawa a myślę, że tych spraw będzie więcej . Gmina 
to także swego rodzaju firma, która nawet jeżeli nie z je j winy wynika ją jakieś wadliwe tzn. tak 
jeżeli nie z winy danego przedsiębiorstwa ucierpi na tym obywatel naszej gminy, to j a uważam, 
że w tej sytuacji powinno być zrobione takie spotkanie o którym tutaj Pan Radny powiedział 
nie tylko z P a ń s t w e m Nowaków, ale j u ż szerzej z innymi osobami, które w przyszłym roku 
będą się podłączać. Ja jestem za tym, żeby te koszty, bo na pewno będą to jakieś koszty 
związane, czy z budowaniem takich oczyszczalni związanych wywozem, żeby tutaj wspólnie 
dojść do porozumienia i gmina powinna partycypować w tych kosztach. Musimy też ponosić 
winę za to, że pewne rzeczy nie zostały przez gminę wykonane tak jak trzeba, a dochodzić 
swoich praw w sądzie 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję za głos w dyskusji Radnej 
Górniak, proszę o dalszą dyskusję 

Pani Radna Anna Łuksza - wiadomo, że każdy broni swojego podwórka i M y jako Radni 
musimy bronić interesu gminy, ale również jako Radni musimy też bronić interesu 
mieszkańców. Postawmy się w sytuacji każdego nie tylko Państwa Nowaków, bo tak budujemy 
nowy dom mamy podłączenie do kanalizacji, jakieś projekty, dzisiaj w y b u d u j ą szambo, ale za 
rok, dwa gmina dojdzie swoich praw kanalizacja będzie drożna i będą mieli obowiązek 
przyłączyć się spowrotem do tej kanalizacji. Ponieważ w mieście nie mamy możliwości 
wybudowania sobie kanalizacji własnej . Tak więc będą musieli ponieść kolejny koszt, to może 
nie tyle co ponieść koszt podłączenia do kanalizacji, ale ten koszt który dzisiaj poniosą budowy 
szamba no to na rok, dwa?. Dlatego tak jak tutaj Radna Górniak m ó w i może nie w całości, ale 
może spotkajmy się, żeby uzgodnić na ile gmina byłaby w stanie partycypować w tych kosztach 
i Państwo tutaj akurat Nowak, albo nie wiem i lu jest mieszkańców, którzy będą potrzebowali 
to są koszty, to są pieniądze ale 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuję Radnej Łuksza, proszę Radny 
Szymko 

Pan Radny Jan Szymko - Wy soko Rado myślę, że tutaj są mieszkańcy dla gminy a gmina jest 
dla mieszkańców r tak bym powiedział. Sytuacja, która jest tutaj w temacie Państwa N o w a k ó w 
to w 2012 roku nikt nie przewidział, że będzie taka jaka jest dzisiaj. Żaden pracownik urzędu 
nie jest winien ani Pani Burmistrz ale Ci Państwo też nie są winni wybudowali sobie piękny 
dom i nie mogą w nim zamieszkać, Skoro tam jest obok prawdopodobnie działka gminna to 
myślę, że należałoby ten problem konkretny rozwiązać, który jest pod nazwą skargi sesji i temat 
zamknąć. Ta kanalizacja, która została wybudowana ona musi funkcjonować ona była po to 
wybudowana, bo to były pozyskane środki unijne, rozliczone, ona na dzisiaj nie funkcjonuje 
nie spełnia swojego zadania. Proponowałbym, żeby faktycznie tutaj pewne grono pracowników 
z urzędu z Panią Burmistrz i może ktoś z Radnych na gruncie zobaczyć, jak to wygląda. Ja nie 
mówię, żeby budować tam szambo być m o ż e wstawić jakiś zbiornik bezodpływowy, po to żeby 
jak Ci Państwo mówią do końca stycznia muszą się wprowadzić rozwiązać ten swój problem, 
to należałoby w tym kierunku pójść i temat załatwić i pomóc, To jest konkretna sytuacja ja 
jestem pewien, że takich rzeczy już więcej nie powinno być kanalizacja sanitarna powinna 
funkc jonować i te zrzuty odbierać po to była budowana. I śledziłem też te pisma, że utrudnianie 
czy coś, ale jak tutaj Pan powiedział nie było żadnego utrudnienia ze strony gminy, bo tak sobie 
te materiały prześledziłem, ale najważniejsze całe meritum to jest, że nowy dom, ludzie nie 
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m o g ą zamieszkać nic wiem tam może jeszcze jakieś kredytowe sprawy, terminy są krótkie. Jak 
jestem w samorządzie to takiego czegoś nie było w gminie przez tych lat no ładnych i na tym 
etapie postawiłbym wniosek, żeby zakończyć dyskusję i przegłosować, bo to czy ta skarga jest 
zasadna czy bezzasadna 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej - jest wniosek, ale jeszcze Przewodniczący 
Komis j i udzielę głosu 

Pan Radny Łukasz Nowacki - ja mam takie pytanie skierowane do Pana prawnika tutaj 
Państwo Nowak wypowiadali się w takiej kwestii, że to nie jest skarga, i że nie ich intencją 
było skarżenie. Ja mam takie pytanie czy w związku z taką wypowiedzią moglibyśmy tą skargę 
zdjąć z obrad dzisiejszej sesji? 

Pan Jerzy Adamiec Radca Prawny - znaczy się my jesteśmy w jakiś sposób związani z tym 
skierowaniem przez Wojewodę do nas tego jako skargi, ale Państwo mimo wszystko są 
dysponentami swojego pisma. Jeżeli Państwo by jasno oświadczyli, że nie należy tego 
traktować jako skargi na działalność Burmistrza, to wówczas można zaniechać dalszego 
rozpatrywania tej sprawy, ale to zależy od wyraźnego oświadczenia Państwa. A jeżeli nie, to 
musimy rozpatrzyć niezależnie od niejasności pism, bo jeżeli dostajemy od Wojewody coś jako 
skargę, to j u ż jakby nam się wbi ja w tym momencie możliwość pewnego manewru znaczy się 
samodzielnej oceny tego pisma, bo pisma będące skargami są pisane czasami tak bardzo to nie 
są to pisma urzędowe i czasami jest bardzo trudno ocenić czy to jest skarga, czy to jest wniosek, 
czy to coś innego. Także generalnie mamy problem ocenić co jest celem danego pisma, czyli 
Wojewoda tak to ocenił i w trybie odpowiedniego przepisu nam to przesłał to my już tutaj 
samodzielnej oceny w moim przekonaniu nie powinniśmy dokonywać tylko rozpatrywać taką 
skargę na działalność Burmistrza 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - j a udzielę sobie głosu sam, jeżeli to zostało 
nazwane skargą ja myślę, że Państwo napisali prośbę do Wojewody, żeby rozwiązać ten 
problem potraktowane to zostało urzędowo. Z obowiązku Przewodn i czące go i tak ja będę 
musiał i tak udzielić odpowiedzi do Wojewody na skargę, tak jak Wojewoda nazwał, skargę w 
brzmieniu jak jest przygotowana to zrobimy tylko widzę, że Radni próbują tu ten problem 
rozwiązać, bo to sami Państwo określiliście może to nie jest tak od razu, bo skarga to się 
traktuje, że jeden na drugiego patrzy z pod oka. Państwo mają problem mocny ja tu mówiłem 
na tej sali, że była sesja Nadzwyczajna mieliśmy przedstawicieli Eko - Warku przykro 
powiedzieć dorośli ludzie płakali co ja mam zrobić jak trafiłem w taki temat jaki wyszedł. To 
jest tylko człowiek, projekty podpisywane zgodnie z wykonaniem to my mówimy teraz jest 
problem w Sądzie, poświadczenie nieprawdy jeżeli brakuje metr rury do przyłącza to f i rmy, 
które to naprawiały, to miały pełną dokumentację. Tylko co z tego, że my wiemy, że mamy 
rację jak Pani Burmistrz wie, że Sądy mieli u nas rok dwa nie wiemy Sądy Sądami, logiki w 
tym nie ma a problem jest Państwo muszą zamieszkać i tu jest temat jakby nie było kosztów 
temat tak najprościej mówi się zbiornika bezodpływowego. To jest drogi temat, bo kto ma 
szamba przydomowe to wie, że to znacznie drożej wychodzi ten zrzut ścieków niż kanalizacja 
ogólno sprawna do kanalizacji zbiorczej. Niedługo będziemy mieli w punkcie budżet na 
przyszły rok. Jeżeli w budżecie zabezpieczymy pieniądze na jakieś dodatkowe roboty to 
musimy mieć świadomość, że będzie pierwszy mały wydatek Pani Radna sugeruje, żeby zebrać 
tych wszystkich innych pozostałych ja myślę, że ten problem będzie pojedynczo wypływał. My 
w tym momencie tak jego nie wywołujmy, bo nam nie zależy na budowaniu szamb nam zależy 
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na podłączeniu do sieci główno spławnej. Dlatego j a myślę, że zanim przejdziemy do 
głosowania, to oprócz tego wniosku, co Radny Szymko powiedział, żeby zakończyć dyskusję 
także nie wiem jak Pani Burmistrz z pracownikami będzie na to patrzyła, żeby doprowadzić do 
najszybszego spotkania nie wiem w jak im terminie niezbędnym, żeby ocenić, czy można 
wybudować ten zbiornik bezodpływowy czy go nie m o ż n a zrobić. Bo Radni to myślę, że ten 
tysiąc zna jdą nie wiem ile to będzie kosztować ktoś podpowiada 4 kręgi nie to ma być 
bezodpływowy to musi być szczelne czy jest taka możl iwość czy to wystarczy 2 tys. litrów 
zbiornik zakopany w ziemie przez jakiś okres do chwil i podłączenia. To będzie precedens 
zrobimy dla Państwa za miesiąc mamy Państwa Mazuro na przykład później mamy kogoś 
innego tak precedensy potem wyglądają. Mamy na Zielonej Pani Burmistrz wspominała mamy 
tam też nowo wybudowane, bo o ostrych nie mówimy, bo stare budynki to traktujemy, że 
szamba m a j ą jak tam jest z tym to jest, ale chodzi o nowe budynki tych nowych za wiele nie 
ma, ale część na pewno jest. Jest wniosek mój i Radnego proszę jeszcze Radna Górniak 

Pani Radna Barbara Górniak - j a tutaj jeszcze chciałam dopowiedzieć do tego co teraz Pan 
Przewodniczący mówi nie chodzi m i teraz o to, że jak się rozmawia to więcej m o ż n a zdziałać 
tzn. m o ż n a się bardziej porozumieć. Być może jak tamci inni jak się budują zobaczą, jaka jest 
sytuacja naświetli i m się tą sytuację może oni mogą powiedzmy dłużej powiedzmy w tych 
domach, w których mieszkają. Chodzi mi o to, żeby nie było właśnie takiej sytuacji, że 
pomożemy tutaj Państwu N o w a k ó w nie niech biorą udział i niech wiedzą w jak trudnej sytuacji 
jest gmina tak, bo być może wyjaśnić, powiadomić 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - sytuacja jest nadzwyczajna i zainteresowani 
przychodzili przecież 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej — Radny Szymko postawił wniosek o 
zakończeniu dyskusji w tym temacie. Pani Burmistrz chyba nie ma pomysłu 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - no pomysł na chwilę to nie będę rzucać bez 
sprawdzenia oczywiście przeanalizujemy tą propozycję i spróbujemy się spotkać, żeby 
wypracować jakieś porozumienie, żeby pomóc Państwu. Tutaj jeszcze Pan Radny 
wywnioskował, że nie miała być forma skargi. W tym momencie to by trzeba było dopytać 
Państwa faktyczna intencja i decyzja, czy chcecie, żeby to procedować tak jak przygotowaliśmy 
jak to nazwał Wojewoda, to on do Rady Gminy przesyłał nazywając to skargą Państwa i pismo 
mające znamiona skargi w załączeniu, że załącza skargę więc teraz tutaj tylko zależy od 
Państwa decyzji jak Rada ma dalej postąpić czy W y chcecie żeby to, tak trwało czy 
oświadczycie, że dla Was i tak to nie ma znaczenia 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę jeszcze Pan 

Pan Dariusz Nowak - j a jeszcze w kwestii przypomnienia. Ja na samym początku 
powiedziałem, że tu po prostu nie chodzi o skargę zbulwersowała mnie ta skarga. Właśnie ja 
nie mam wpływu na to jak to nazwie Wojewoda mi chodziło o takie zapytanie i po prostu o to 
chodziło, a nie skarga 

Pani Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej - dziękuję dla Pana, jest wniosek Radnego 
Szymki o zamkniecie dyskusji, czy jest wniosek przeciwny? nie ma. Kto jest za wnioskiem 
Radnego Szymki? 
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W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych 
głosowało: 
Z a - 14 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - wcześniej mówiłem, że Komisje 
zajmowały się tą skargą na swoim posiedzeniu jest wypracowany projekt uchwały w sprawie 
skargi wniesionej przez Państwo Honoratę i Dariusza Nowak na działalność Burmistrza 
Węgorzyno i po tych wszystkich paragrafach w paragrafie pierwszym po rozpatrzeniu skargi 
na działalność Burmistrza Węgorzyno złożoną przez Państwo Honoratę i Dariusza Nowak i po 
zapoznaniu się ze stanowiskiem Komisj i Rewizyjnej w sprawie zarzutów przed stawi onych w 
skardze Rada Miejska w Węgorzynie uznaje skargę za bezzasadną z przyczyn określonych w 
uzasadnieniu, stanowiącej załącznik nr 1 do niemniejszej uchwały. Zobowiązuje się 
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Węgorzynie do powiadomienia skarżącego o sposobie 
załatwienia skargi poprzez przesłanie kopii niniejszej uchwały wraz z załącznikiem. Uchwała 
wchodzi w życie z dniem podjęcia, kto z Radny cli jest za podjęciem uchwały w treści jak 
przeczytałem, kto jest za? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych 
głosowało: 
Za - 9 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 5 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr X I I I/l 03/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 30 grudnia 2015 roku 

w sprawie skargi wniesionej przez Państwa Hanoratę i Dariusza Nowak na działalność 
Burmistrza Węgorzyna 

(uchwala stanowi załączniku nr 5 do niniejszego protokołu) 

Pan Jan Mazuro Prze wodn iczą cy Rady Miejskiej - j a w odpowiedzi do Wojewody rozszerzę 
to uzasadnienie Komisj i Rewizyjnej o wnioski, które Radni wypracowali, że może wspólnie z 
urzędem Państwo ten problem rozwiążecie wspólnie, Radny Nowacki 

Pan Radny Łukasz Nowacki - j a chciałem podobną wypowiedź do Pana Przewodniczącego 
kończąc obrady nad tą skargą ja jestem przekonany, że dojdzie do takiego spotkania jakiś 
konsensus zostanie wypracowany. Jestem przekonany o tym, dziękuję bardzo 

Pan Jan Mazuro Prze wodn iczący Rady Miejskiej - dziękuję proszę Panią Przewodniczącą o 
poprowadzenie dalszych obrad sesji, proszę Pani Radna 

- Pan Przewodn iczący Rady Miejskiej opuścił sale obrad -

Pani Radna Jadwiga Kamińska - proszę projekt na druku nr 2 w sprawie określenia trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli oraz innych form wychowania 
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przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne lub prawne na terenie Gminy Węgorzyno 
oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania. Tutaj Państwo macie ten projekt 
uchwały na druku nr 2. Wiem, że komisje wyrażały swoją opinię, bardzo proszę o wyrażenie 
opinii komisj i na ten temat 

Pan Radny Jan Białek (Przewodniczący Komisji Budżetowo — Gospodarczej) — komisje 
projekt uchwały na druku nr 2 zaopiniowały pozytywnie 

Pani Jadwiga Kamińska Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej - dziękuję, czy ktoś z Państwa 
chciałby się na ten temat wypowiedzieć dotyczy to przedszkoli niepublicznych, czyli tych 
trzech które mamy na terenie naszej gminy oprócz Przedszkola Publicznego, które jest w 
Węgorzynie. Jeśli nie ma chętnych bardzo proszę przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa 
jest za przyjęciem druku nr 2 w treści jak jest przedstawione 

W wyniku glosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych 
głosowało: 
Z a - 1 3 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XIII/104/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 30 grudnia 2015 roku 

w sprawie określenia t r y b u udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli 
oraz innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne łub 
prawne na terenie Gminy Węgorzyno oraz t r y b u i zakresu kontroli prawidłowości ich 
wykorzystania 

(uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu) 

Pani Jadwiga Kamińska Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej — przechodzimy do projektu 
uchwały na druku nr 3 chodzi o zapis zaopiniowanie zweryfikowanego projektu planu 
Aglomeracji Węgorzyno i to jest ten druk, który macie Państwo na druku nr 3. Tam jeszcze 
Panie nam przekażą chodzi konkretnie o poszerzenie obszaru Aglomeracji Pani Burmistrz 
proszę o doprecyzowanie 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - Szanowni Państwo tak jak mówiłam w 
informacji o działaniach międzysesyjnych, że starałam się o powiększenie, o poszerzenie terenu 
obszaru aglomeracyjnego. W 2014 roku pod koniec podejmowana była przez Radnych uchwała 
o zmniejszeniu tego obszaru ze względu na przestrzeganie przed płaceniem ewentualnych kar 
przestrzegał nas zarówno Marszałek Geblewicz, jak również były Minister Środowiska 
Gawłowski i my dokonaliśmy takich zmian. Niemniej jednak dzisiaj, kiedy planujemy i 
przygotowujemy się do realizacji inwestycji Aglomeracja I I , czyli skanalizowanie ostatnich 
odcinków miasta ul. Nowy Świat oraz miejscowości Runowo Pomorskie i Połchowo, a 
pieniądze unijne są tylko na te inwestycje, które są w obszarze aglomeracyj nym znowu 
zachodzi potrzeba zmiany tego obszaru, ale tym razem zwiększając go o włączenie do obszaru 
Aglomeracji z tych obszarów, na które planujemy teraz inwestować. W związku z tym został 
opracowany nowy wniosek do Marszałka, Marszałek po przean al i zo w ani u wystosował pisma 
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do trzech instytucji m.in. do Państwa Radnych o zaopiniowanie tego jak również do 
Regionalnego Zakładu Gospodarki Wodnej w Szczecinie jak i Regionalnej Dyrekcji Ochrony 
Środowiska w Szczecinie o tych dwóch wymienionych ostatnio przeze mnie instytucji 
Marszałek otrzymał już pozytywną opinię i czeka tylko na opinię w formie uchwały Rady 
Miejskiej wyrażonej przez Państwa do tego rozszerzenia. Jeszcze raz bardzo proszę o podjęcie 
tej uchwały i wyrażenie opinii pozytywnej, bo to jest dla nas szansa na dofinansowanie tej 
inwestycji. Inwestycja jest warta tak na okrągło 10 min i możemy dzięki Państwa pozytywnej 
opinii rozszerzającej obszar aglomeracyjny mamy szansę otrzymać dofinansowanie do 
zrealizowania tej inwestycji bez dofinansowania nie mamy w ogóle o czym mówić, bo 10 min 
z własnego budżetu, gdzie budżet jest 20 min to połowę budżetu przeznaczyć na jedną 
inwestycję tego żadna gmina nie byłaby w stanie. Więc bardzo bym prosiła o pozytywną opinię 

Pani Jadwiga Kamińska Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej - dziękuję Pani Burmistrz 
poproszę Pana Przewodniczącego Komisj i o przedstawienie opinii komisji 

Pan Radny Zbigniew Białek (Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej) - Komisje 
projekt uchwały na druku nr 3 zaopiniowały pozytywnie 

Pani Jadwiga Kamińska Wice prze wodn icząca Rady Miejskiej - czy ktoś z Państwa chciałby 

dopytać w tym temacie? 

Pani Radna Maria Sławska - j a chciałam się zapytać jak dawno była poprzednia zmiana 

Aglomeracji robiona ile lat temu? 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - ja mówiłam w 2014 roku, pod koniec 2014 
roku Państwo podejmowali uchwałę. W styczniu 2015 roku Sejmik Województwa 
Zachodniopomorskiego podejmował uchwałę zmieniając obszar aglomeracyjny zatwierdzający 
właśnie zmniejszony obszar 

- na sałę obrad powrócił Pan Jan Mazuro Prze wodn iczący Rady Miejskiej -

Pani Jadwiga Kamińska Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej - dziękuję bardzo przechodzimy 

do głosowania, kto z Państwa jest za przyjęciem projektu uchwały na druku nr 3? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych 
głosowało: 
Z a - 1 4 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się — 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr X1II/105/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 30 grudnia 2015 roku 

w sprawie zaopiniowania zweryfikowanego projektu planu aglomeracji Węgorzyno 
(uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu) 

Pani Jadwiga Kamińska Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej - dziękuję przechodzimy do 

druku nr 4 
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Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - Pani zastępca tak delikatnie przesunęła mi 
dokumenty, czyl i j a dalej będę musiał prowadzić. Jesteśmy w punkcie zmiany Planu Odnowy 
Mie jscowości Węgorzyno, proszę Pani Burmistrz o wprowadzenie 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - ja bym prosiła o przyjęcie autopoprawki 
polegającej na lekkiej modyfikacji nazwy, przestawienie szyku. Chodzi o przebudowę ulic 
Pionierów, Sikorskiego, Zamkowej w Węgorzynie wraz z budową kanalizacji deszczowej i 
doprecyzowanie już konkretnej kwoty szacunkowej i w rozbiciu na źródła finansowania. 
Państwo możecie podejrzeć na wyświetlanym przez Anetkę projekcie uchwały chodzi w tej 
tabelce zmianie uległa nazwa i te kwoty jak również poniżej w pkt. 2 w pkt. 5 jest powtórzona 
ta j u ż prawidłowa, albo poprawiona nieznacznie kosmetycznie nazwa, żeby nie budziło 
wątpliwości co będziemy chcieli robić. Ja tylko dopowiem, że w styczniu będziemy chcieli 
składać wniosek o dofinansowanie właśnie poprzez środki unijne dystrybuowane przez PRO W. 
W ramach jeśli uda nam się pozytywnie i otrzymamy to dofinansowanie to przy okazji tej 
inwestycji będziemy dokonywać poprawek tej nieszczęsnej kanalizacji sanitarnej na tym 
obszarze 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Burmistrz, czy są pytania do 
projektu uchwały?. Proszę w związku z tym o stanowisko komisj i, komisje pracowały już na 
poprawionym druku 

Pan Radny Zbigniew Białek (Przewodniczący Komisji Budżetowo — Gospodarczej) — komisje 
projekt uchwały na druku nr 4 zaopiniowały pozytywnie 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuję, kto jest za przyjęciem Planu 
Odnowy Miejscowości Węgorzyno w brzmieniu, czy treści jak jest poprawiony druku nr 4? kto 
jest za podjęciem tej uchwały? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych 
głosowało: 
Z a - 1 4 
Przeciw - 0 
W s t r z y m a ł o się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej — uchwała została pod jęta 

Uchw ała Nr XIII/106/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 30 grudnia 2015 roku 

w sprawie zmiany Planu Odnowy Miejscowości Węgorzyno 
(uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu) 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - kolejny projekt uchwały w sprawie 
określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z przystanków 
komunikacyjnych na terenie Gminy Węgorzyno. Mamy projekt uchwały na druku nr 5 o 
wprowadzenie Panią Burmistrz proszę 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - jest to wymagane przepisami prawa, żeby 
każdy zarządca i właściciel przystanków określił jakie na swoim terenie, czy jakie ma we 
władaniu przystanki. Na terenie gminy jest więcej miejsc przystanków niemniej jednak my 
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tylko m o ż e m y w tej uchwale wypowiadać się tym, czym dysponujemy. Wiaty przystankowe 
oczywiście są własnością gminy wszystkie obojętnie przy których przystankach są ustawione. 
Natomiast przystanki ustawione w granicach działek ewidencyjnych na których są drogi i 
dlatego te przystanki mogą być i wojewódzkie i powiatowe tak jak tutaj np. w Runowie 
Pomorskim za przejazdem kolejowym przy ul . Połchowskiej o tym mówię, jak również 
Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. W tej uchwale mówimy tylko o naszych 
przystankach będących w naszym zarządzie i naszą własnością i bym prosiła autopoprawką 
wprowadzić doprecyzowanie w tabeli tam gdzie mamy „liczbę porządkową" proszę o 
przełamanie i wpisanie „Nr" . Jak również w kolumnie o nazwie „miejscowość" proszę o 
przełamanie i dopisanie „nazwa", a dlaczego tak ponieważ wnioskodawcy do wniosku muszą 
dołączyć wykaz obsługiwanych przez siebie przystanków ze wskazaniem ich numerów i nazw. 
Więc, żeby nie zastanawiali się jak nazywa się dany przystanek to tutaj te sformułowania 
wprowadzamy numer i nazwa. I ostatni zmiana kosmetyczna ostatni § 2 w książeczkach 
przesianych w materiałach powinien być §3 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej - proszę Radna Górni ak 

Pani Radna Barbara Górniak - pytanie pierwsze w Sielsku to które to przystanki 
skrzyżowanie od drogi powiatowej w prawo to jest ten pierwszy przy sianek?. Czyli to są te na 
koloniach. Następne pytanie,to kto odpowiada za oznakowanie przystanków? 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - chodzi o te oznakowanie z niebieskim 
znakiem? 

Pani Radna Barbara Górniak — tak 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - zarządca drogi, właściciel przystanku 

Pani Radna Barbara Górniak — a właścicielem przystanku jest? 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna — w zależności jaką macie na głównych to jest 
powiat 

Pani Radna Barbara Górniak - powiat dobrze, bardzo się cieszę, że jest Pan Starosta, 
ponieważ jest taki przystanek w Sielsku jadąc w kierunku Mielna gdzie słupek betonowy na 
którym znajduje się oznakowanie, że jest to przystanek autobusowy jest przymocowany drutem 
do słupa wysokiego napięcia i jeszcze, żeby wejść do tego przystanku i zobaczyć co tam pisze 
tam w ogóle nic nie widać co pisze to jeszcze trzeba wejść na taką dużą skarpę. Więc proszę 
Państwa bardzo bym prosiła, żeby tym się zająć, bo to już naprawdę przy drodze głównej, bo 
do słupa wysokiego napięcia przymocowany jest przystanek widoczne z jednej i z drugiej 
strony bardzo widoczne, bo na skarpie teraz jest, ale to nijak ma się do bezpieczeńst wa i 
oznakowania przystanków, dziękuję bardzo 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę Panie Starosto 

Pan Paweł Marek Starosta Powiatu Łobeskiego - jakby Pani dzisiaj wracała to bardzo bym 
prosił o zdjęcie, czy przejeżdża Pani koło tego? 

Pani Radna Barbara Górniak - dobrze prześlę zdjęcie 

Pan Paweł Marek Starosta Powiatu Łobeskiego — na pewno się tym zajmiemy, zobaczymy 
jak to wygląda 
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Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - podobna uchwała była podejmowana na 

sesji powiatowej też o przystankach 

Pan Paweł Marek Starosta Powiatu Łobeskiego - jes teśmy w trakcie wymiany oznakowania 
przy drogach, ale tu głównie chodzi o oznakowanie drogowe. Też miel iśmy kontrole z Urzędu 
Wojewódzkiego i jes teśmy w trakcie. To są drogie rzeczy i staramy się cyklicznie co roku parę 
tysięcy na znaki, teraz na te znaki też są odpowiednie wymogi i niektóre nie spełniają 
standardów U n i i Europejskiej, to jest drogi koszt w skali na pewno całego powiatu, ale 
przyjrzymy się sprawie i postaramy się priorytetowo załatwić 

Pani Radna Barbra Górniak dziękuję bardzo 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuję bardzo Pani Burmistrz jeszcze 
chce coś załatwić pewnie też jakiś przystanek 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - tak ja przy okazji skoro j u ż m ó w i m y o 
Sielsku i drodze powiatowej, czyli tej która z Sielska wychodzi na Mielno Pani Radna Górniak 
poruszała w interpelacjach tą aleje lipow, a jest Pan Starosta nie wiem j a k ą ilością czasu 
dysponuje czy będzie z nami do końca, bo ta aleja lipowa bo tu nie było dopowiedziane chcę 
doprecyzować to jest w ciągu drogi powiatowej. 1 jak ktoś będzie wycinał to tylko powiat. 
M y ś m y j uż sprawdzili, że Zarząd Dróg Powiatowych nie złożył na to wniosku więc myślę, że 
nie m a j ą takiej intencji, ale to Pan Starosta powinien się w tym temacie wypowiedzieć lub sobie 
zapisać i później sprawdzić 

Pani Radna Barbara Górniak - Ja wspomniałam, bo są oznakowane ja wolę dziesięć razy 

przypomnieć, niż żeby wycieli 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna ja nie wiem kto zarządcą jest powiat jest 
więc 

Pani Radna Barbara Górniak — to prześlę też zdjęcie 

Pan Paweł Marek Starosta Powiatu Łobeskiego - ale j a nie rozumiem drzewa po prostu 
przeszkadzają? 

Pani Radna Barbara Górniak - Ja może powiem 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej - proszę Radna 

Pani Radna Barbara Górniak - dziękuję bardzo j a zgłaszałam na przykład przy drodze 
powiatowej, że jest brzoza która rzeczywiście do tej pory stanowi zagrożenie ja ciągle się boje, 
że jak będzie wiatr, bo jest spróchniała i nachylona na jezdnie. I przyjechali z drogówki i 
oznakowali drzewa, które przeznaczone są do wycinki i wtedy oznaczyli wszystkie drzewa, 
które są suche oznaczyli tą brzozę która jest nachylona i pojechali także w aleje l ipową i tam 
też oznakowali 

Pan Paweł Marek Starosta Powiatu Łobeskiego - czyli są drzewa oznakowane i nic z nimi 
nie zrobiono 

Pani Radna Barbara Górniak - tak ja bym bardzo prosiła, żeby suche i nachylone co potrzeba, 
żeby to zrobić, ale nie ruszać bo to jest aleja jeżeli ruszy się w szpalerze drzewo to są stare 
drzewa to wiadomo, że ta aleja pójdzie 
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Pan Paweł Marek Starosta Powiatu Łobeskiego - według Pani za dużo jest oznakowanych do 
wycięcia? 

Pani Radna Barbara Górniak - tak nie ruszać po prostu drzew, które są aleją lipową 

Pan Paweł Marek Starosta Powiatu Łobeskiego - widocznie też jakiś fachowiec stwierdził, że 
zagrażają 

Pani Radna Barbar Górniak - dokładnie tak stwierdzili ja natomiast, jeżeli będzie taka 
potrzeba też sprowadzę fachowców którzy stwierdzą, że nie jest 

Pan Paweł Marek Starosta Powiatu Łobeskiego - ja zorientuję się w temacie u Dyrektora 

Pan Jak Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, że tak na roboczo idzie to 
wyjaśnić. Jesteśmy przy projekcie uchwały w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych czy są głosy w dyskusji?. Jak nie ma proszę Przewodn i czącego Komisji o 
stanowisko 

Pan Radny Zbigniew Białek (Prze wodn iczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej) -Komisje 
przyjęły autopoprawkę dot. zmiany w § 1 w tabeli, kolumna 1 Lp. dopisać „/ nr", w kolumnie 
2 Miejscowość dopisać „/nazwa". Na końcu uchwały § 2 zamienić na § 3. Po tych poprawkach 
komisje projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuję, kto z Radnych jest za podjęciem 
uchwały w treści jak jest przedstawiona Radnym wraz z tymi poprawkami, którą zgłosiła Pani 
Burmistrz i komisje przyjęły. Kto jest za przyjęciem tej uchwały? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych 
głosowało: 
Za - 14 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została pod jęta 

Uchwała Nr XIIi/107/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 30 grudnia 2015 roku 

w sprawie określenia przystanków kom u n i kacy j nych oraz warunków i zasad korzystania 
z przystanków ko m u n i ka cy j n y c h na terenie Gminy Węgorzyno 

(uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu) 

Pan Jak Mazuro Prze wodn iczący Rady Miejskiej - projekt uchwały na druku nr 6 w sprawie 
zmian w budżecie Gminy Węgorzyno na rok 2015 Pani Skarbnik może'? 

Pani Elżbieta Grabowska Skarbnik Gminy - jak będą pytania 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - jak będą pytania. Jeżeli nie widzę pytań, 
bo praktycznie wszystko jest napisane, proszę Przewodni czącego komisji wspólnych o 
stanowisko wypracowane 

Strona 21 z 33 



Pan Radny Zbigniew Białek (Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej) - komisje 
projekt uchwały na druku nr 6 zaopiniowały pozytywnie 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - jeżeli nie ma innych pytań przechodzimy 
do głosowania, kto z Radnych jest za podjęciem uchwały w treści jak jest przedstawiona 
Radnym na projekcie nr 6? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych 
głosowało: 
Z a - 1 4 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchw ała została podjęta 

Uchwała Nr XIII/108/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 30 grudnia2015 roku 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Węgorzyno na rok 2015 
(uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu) 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej - w sprawie zmiany budżetu Gminy 
Węgorzyno na rok 2015. To jest projekt uchwały na druku nr 7, proszę Pani Burmistrz 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - j a bym chciała prosić o przyjęcie 
autopoprawki tu już mamy wyświetlony poprawiony projekt uchwały. Natomiast powiem z 
czego wynika ją te poprawki trzy kwoty: kwota 25.000,00 zł o tyle się zmniejsza obsługa długu 
i tutaj została w między czasie wprow adzona, kwota 7.000,00 zł j aką otrzymaliśmy kwotę netto 
refundacja do utworzenia stanowiska punktu obsługi interesantów i kwota 12.000,00 zł dotacja 
od Wojewody wpłynęła w między czasie i o te trzy kwoty jest ten projekt uchwały poprawiony 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - jest pytanie Radna Górniak 

Pani Radna Barbara Górniak - żeby nie umknęło to chciałam podziękować Pani Burmistrz, 
bo ten pomysł z tym utworzeniem tego miejsca na dole jest bardzo potrzebny coraz więcej osób 
jest coraz starszych i naprawdę biorąc te schody pod uwagę i aż tak daleko gratuluję pomysłu, 
dziękuję bardzo 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej - dziękuję w projekcie uchwały? Proszę Pani 

Burmistrz 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrza Węgorzyna - tylko szybciutko, bo nic wymieniłam w 
swojej informacji między innymi jakie zadania ma punkt obsługi interesantów: udzielanie 
informacji, gdzie co można załatwić; udostępnianie druków, formularzy; przyjmowanie 
również wniosków i podań nie trzeba będzie iść na pierwsze piętro do sekretariatu tam będzie 
można to złożyć między innymi 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, jesteśmy przy projekcie uchwały 
w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2015 czy są pytania?. Proszę o 
stanowisko komisji 
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Pan Radny Zbigniew Białek (Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej) - Komisje 
nie miały informacji o tych 7.000,00 zł tego nie rozpatrywały. Komisje przyjęły autopoprawkę 
Pani Burmistrz dot. zmniejszenia wydatków o kwotę 25.000.00 zł na obsługę długu 
publicznego oraz zmian poziomu dochodów i wydatków budżetowych o kwotę 12.000,00 zł z 
tytułu otrzymania dotacji od wojewody 

Pan Jan Mazuro Prze wodn iczący Rady Miejskiej - dziękuję bardzo, ale opinia była 
pozytywna? 

Pan Radny Zbigniew Białek (Prze wodn iczący Komisji Budżetowo — Gospodarczej) - tak 

Pan Jan Mazuro Prze wodn iczący Rady Miejskiej - w związku z jedna autopoprawką Pani 
Burmistrz, która wprowadziła dzisiaj te 7.000.00 zł pozostałe opiniowały komisje. Przejdziemy 
do głosowania, kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały z autopoprawkami Pani Burmistrz 
również i z wnioskiem komisji, kto jest za przyjęciem tejże uchwały? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych 
głosowało: 

Z a - 1 4 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się — 0 
Przew odniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XIII/109/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 30 grudnia2015 roku 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2015 
(uchwała stanowi załącznik nr II do niniejszego protokołu) 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - projekt uchwały na druku nr 8 w sprawie 
zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2015 - 2022 Pani 
Burmistrz proszę 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - ja bym prosiła o przyjęcie autopoprawki 
polegającej na wprowadzeniu tych że rzeczy, które Państwo żeście przegłosowali przy 
poprzedniej uchwale 

Pan Jan Mazuro Prze wodn iczący Rady Miejskiej — proszę o stanowisko komisji 

Pan Radny Zbigniew Białek (Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej) — Komisje 
przyjęły autopoprawkę Pani Burmistrz dot. zmniejszenia wydatków o kwotę 25.000,00 zł na 
obsługę długu publicznego oraz zmianę poziomu dochodów i wydatków budżetowych o kwotę 
12.000,00 zł z tytułu otrzymania dotacji od wojewody, komisje nie opiniowały 7.000,00 zł na 
obsługę interesantów, opinia pozytywna 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej — przejdziemy do glosowania projekt 
uchwały na druku nr 8 wraz z przyjętymi dwoma autopoprawkami przez komisje i j edną 
autopoprawką co Pani Burmistrz złożyła dzisiaj, kto jest z Radnych za przyjęciem tej uchwały 
powiększoną o te trzy autopoprawki, kto jest za przyjęciem tej uchwały? 
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W wyniku głosowania jawnego na ogólną l iczbę obecnych na sali obrad 14 radnych 
głosowało: 
Z a - 1 4 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewód niczący Rady Miejskiej - uchw ała została pod jęta 

Uchwała Nr XIII/110/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 30 grudnia 2015 roku 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2015-2022 

(uchwała sianowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu) 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - w związku z wyczerpaniem punktu 4 
podjęcie uchwał w sprawie przed przyjęciem budżetu na rok 2016 ogłaszam 10 minut przerwy 

- 10 minut przerwy -

Pan Jan Mazuro Prze wodn iczący Rady Miejskiej - przystępujemy do realizacji porządku 
obrad dzisiejszej sesji jesteśmy w punkcie przyjęcie budżetu na 2016 rok. Pierwszy z punktów 

Kamińska Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej - odczytała projekt uchwały budżetowej 

(uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu) 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej w Węgorzynie - dziękuję Pani 
Wiceprzewodnicząca. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej - odczytał uchwałę N r 
CCCXXXVII.657.2015 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie 
z dnia 14 grudnia 2015 roku w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy 
Węgorzyno (uchwała sanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu) 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej — kolejnym punktem jest oczytanie 
wniosków Komis j i Budżetowo - Gospodarczej do projektu budżetu 

Pan Radny Zbigniew Białek (Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej) — odczytał 

opinię Komis j i Budżetowo - Gospodarczej z dnia 02, 09 oraz 21 grudnia 2015 roku (opinia 

Komisji stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu) 

Pan Jan Mazuro Prze wodn iczą cy Rady Miejskiej - dziękuję i mamy punkt następny 
odczytanie Autopoprawki Burmistrza do projektu budżetu. Jak zauważyłem ten wniosek 
Komis j i Budżetowo - Gospodarczej został uwzględniony o tą autopoprawkę proszę o 
przedstaw ienie Panią Skarbnik albo Panią Burmistrz, bo tych autopoprawek jest więcej 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - więc najpierw stanowisko do wniosków 
komisj i . Oczywiście stanowisko jest pozytywne zmniejszamy 20.000,00 zł na wydatki bieżące 
związane z organizacją imprez sportowo - rekreacyjnych i zwiększamy, dokładamy do kwoty 
170.000,00 zł na ogłoszenie konkursu na dotację dla jednostek spoza sektora f inansów 
publicznych rozszerzając zakres zgodnie z intencją wniosku komisji. Autopoprawka to 
stanowisko pozytywne wprowadza do projektu budżetu. Ponadto zwiększamy dochody 
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budżetowe o ogólną kwotę 28.590,00 zł jest to dotacja na utrzymanie ulic powiatowych na 
mocy porozumienia, które kilka lat temu podpisaliśmy ze Starostwem naszym w Łobzie na 
2016 rok również wpłynęła kwota na utrzymanie tych ulic i cała ta kwota po stronie 
wydatkowej idzie zgodnie z przeznaczeniem. Dodatkowo zmniejszamy wydatki o kwotę 
4.000,00 zł na oświetlenie ulic, placów i dróg w związku z tym, że stawka i umowa jest 
korzystniejsza w tej chwili . Zwiększamy wydatki budżetowe m i n . te 4.000,00 zł na utrzymanie 
cmentarzy dokładamy już kwotę, ponieważ jesteśmy j uż po przetargu i tą kwotę należy dołożyć 
do zaplanowanej pierwotnie w projekcie budżetu kwoty. Następny 2 ppkt i 3 są to wydatki, 
które do końca roku 2015 nie zostały zrealizowane i przechodzą po prostu do roku 2016 prace 
trwają lub się m a j ą na ukończeniu a płatność będzie w przyszłym roku i to j u ż jest wszystko 
jeśli chodzi o autopoprawkę 

Pan Jan Mazuro Przewodn lezący Rady Miejskiej - dziękuje Pani Burmistrz mamy przyjąć 

budżet na przyszły rok, proszę o pytania jeszcze do projektu budżetu, proszę Pani Radna 

Górniak 

Pani Radna Barbara Górniak - ja mam pytanie do §12 pkt 4 lokowanie wolnych środków 
budżetowych na rachunkach bankowych i innych bankach niż bank prowadzący obsługę 
budżetu gminy. To jest upoważnia się Burmistrza do, ja się tak zastanawiam czy nie warto 
byłoby dodać po uzyskaniu zgody Rady Gminy, bo mamy teraz takie czasy, gdzie splajtują 
banki to jest jedna sprawa. Druga sprawa jak patrzę ile mamy za opłaty i prowizje bankowe 
rocznie wydajemy 16.000,00 zł trudno jest mi ocenić, czy to jest dużo czy mało, ale jak 
lokujemy wolne środki w innym banku niż bank, który obsługuje nasze rachunki to pewnie 
dokłada nam też, a rekompensuje to sobie prowizją prosiłabym o wyjaśnienie, dziękuję 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Radnej, proszę Pani Skarbnik 

Pani Elżbieta Grabowska Skarbnik Gminy - zgodnie z przepisami ustawy o finansach, jeżeli 
jest upoważnienie do lokowania wolnych środków nie musi być dodatkowa zgoda w jakim 
banku gmina lokuje wolne środki. Na dzień dzisiejszy w 2015 roku gmina nie lokowała 
wolnych środków. Jeżeli są wolne środki to oprocentowanie przede wszystkim gmina lokuje w 
Banku Gospodarstwa Krajowego w Warszawie po negocjacjach i po sprawdzeniu po prostu, 
który bank najwięcej daje i muszę powiedzieć, że w ubiegłych latach na lokatach gmina bardzo 
dużo zarobiła w Banku państwowym BGK, także nie musi być moim zdaniem zgoda Rady 
wystarczy upoważnienie 

Pan Jan Mazuro Prze wodn iczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Skarbnik Pani Burmistrz 
proszę 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - ja tylko dodam, że lokowanie może wystąpić 
jednak nie musi wystąpić. Nad lokowaniem zapadają decyzje wówczas, gdy np. spłyną do 
budżetu większe środki wcześniej jeśli np. ktoś nie będzie chciał płacić podatku w ratach tylko 
na początku roku ma możliwość sytuacja finansowa pozwala i wpłaci wszystkie raty w jednym 
czasie na początku roku, a my z Panią Skarbnik analizując budżet i nasze wydatki i 
stwierdzamy, że większe płatności będą np. w drugiej połowie roku, bo w pierwszej trwają 
inwestycje i płatności będą w drugiej wówczas możemy się zastanowić nad lokowaniem, ale to 
lokowanie tak jak Pani Skarbnik powiedziała np. w tym roku nie wystąpiło więc to nie jest coś, 
co musi występować corocznie może w ogóle nie występować i też jest dobrze. Wtedy kiedy 
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widzimy, że mamy na koncie nadwyżkę i żeby ona tak tylko sobie nie leżała wtedy m o ż e m y 

zadecydować o lokowaniu 

Pani Radna Barbara Górniak - dziękuję za wyjaśnienie. Następne pytanie 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę 

Pani Radna Barbara Górniak - następne pytanie dotyczy ja wzięłam sobie dział rolnictwo to 
jest str. 8 wydatki związane z wykonaniem melioracji pod drogami gminnymi 4.000,00 zł z 
tego co j a wiem proszę Państwa to w samym Sielsku nie wiem czy 4.000,00 zł będziemy w 
stanie sobie poradzić teraz są susze nie ma opadów deszczu, ale nigdy nic nie wiadomo. 
Natomiast melioracje jak wyglądają i nawet patrząc na Sielsko to widzę, że na tej drodze 
gminnej będziemy musieli zrobić to przekopanie pod jezdnią, bo wierzchem ta woda leci. Czy 
to nie jest za mała kwota po prostu 4.000,00 zł? 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę Pani Burmistrz na bieżąco 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - ta kwota to jest tylko zabukowanie tematu 
są to środki przeznaczone na zakup materiałów, ponieważ my te prace robimy, że tak powiem 
swoim sumptem co roku staramy się zatrudniać Panów którzy zna ją się na pracach związanych 
z melioracją i oni wykonują usługę, a nam te kwoty są potrzebne na zakupienie jakiś materiałów 
które należy np. wbudować 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - tych ludzi pozyskujemy z Urzędu Pracy 

głównie? 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - powiem tak staramy się korzystać z pomocy 
i dofinansowania poprzez Urząd Pracy nie zawsze to wychodzi tak jakbyśmy sobie tego życzyli 
lub w takiej wielkości jak mamy potrzeby. W tym roku chyba nie udało się nam tych osób 
wziąć poprzez Urząd Pracy i z własnego budżetu f inansowaliśmy ich zatrudnienie 

Pan Jan Mazuro Przewodu iczący Rady Miejskiej - dziękuję, proszę 

Pani Radna Górniak - następne pytanie, czy zostały przewidziane pieniążki na remont tej 
drogi koło cmentarza bo już wiem, że drzewa na cmentarzu będą wycięte 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - Szanowni Państwo w budżecie planujemy 
inwestycje, to są wydatki rzędu dużych kwot dziesięciu tysięcznych lub kilka setek tysięcy i 
wtedy są dokładnie nazywane, że to na tą inwestycję, na tą dokładnie drogę lub na to dokładnie 
miejsce. Oprócz tego w budżecie zawsze mamy taką pulę ogólną na remonty, czy to mieszkań 
komunalnych czy to właśnie dróg i to co Pani Radna wnioskuje i na co nam zw raca uwagę, to 
by było realizow ane z tej ogólnej pul i zazwyczaj staramy się, żeby to było 100.000,00 zł rocznie 
na te takie drobne miejscowe naprawy 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej - dziękuję proszę Radnych o dopytanie. 
Myślę, że przejdziemy do głosowania projekt budżetu to praktycznie te uchwały zmieniacie w 
trakcie trwania roku budżetowego 2016 to będziemy wracać wielokrotnie. Tak jak było w roku 
2015 na te drobne to m o ż e m y liczyć na te grube to pewnie będzie kłopot jak nie dostaniemy z 
zewnątrz. Przejdziemy do głosowania uchwały budżetowej, tą uchwałę budżetową mamy w 
książeczce uchwała Rady Miejskiej z dnia 30 grudnia 2015 roku w sprawie uchwalenia budżetu 
Gminy Węgorzyno na rok 2016 wraz z autopoprawką Burmistrza, który został złożony do 
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projektu budżetu na 2016 rok, kto jest za przyjęciem tej uchwały wraz z autopoprawką, kto jest 

za? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych 
głosowało: 
Z a - 1 4 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przew odniczący Rady Miejskiej - uchw ała została podjęta 

Uchwała Nr XIII/111/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 30 grudnia 2015roku 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2016 
(uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu) 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - przechodzimy do punktu wieloletnia 
prognoza finansowa, ale w tej chwil i proszę o odczytanie opinii Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Szczecinie o przedłożonym projekcie uchwały w sprawie wieloletniej 
prognozy finansowej Gminy Węgorzyno, proszę Panią zastępcę 

- Pan Radny Łukasz Nowacki opuścił salę obrad -

Pani Jadwiga Kamińska Wiceprze wodn iczą ca Rady Miejskiej - odczytała uchwałę Nr 
CCCXLIV.684.2015 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z 
dnia 21 grudnia 2015 roku w sprawie opinii o projekcie wieloletniej prognozy finansowej 
Gminy Węgorzyno (uchwala stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu). 

Pan Jan Mazuro Prze wodn iczący Rady Miejskiej - projekt uchwały mamy w tej książeczce 
projekt budżetu, Pani Burmistrz proszę 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - proszę o przyjęcie tego wszystkiego, co w 
poprzedniej uchwale budżetowej Państwo przyjęli, a ponadto w §3 mamy lata 2016 - 2019, 
2019 proszę wykreślić a w to miejsce proszę wstawić 2020 i w załączniku 3 będzie dopisana 
kolumna przewidująca kwoty na lata 2020 i w §6 tutaj jest uchwała wchodzi w życie z dniem 
podjęcia z mocą obowiązującą od dnia 1 stycznia zgodnie z tym co Państwo usłyszeliście z 
opinii Regionalne] powinno brzmieć uchwała wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2016 roku, 
czyli z mocą obowiązującą od dnia proszę wykreślić. W załączniku tak jak Państwo dostaliście 
dzisiaj pokierowane w autopoprawce do budżetu na ostatniej stronic tego dokumentu jest 
autopoprawka Burmistrza do projektu WPF na lata 2016 - 2023 i tu opisuje to, co chciałabym 
autopoprawką wprowadzić, czyli w załączniku 3, czyli w tej tabeli wymieniającej 
przedsięwzięcia, czyli inwestycje w poz. 1.1, 1.2, 1.3 należy zmienić zgodnie z wcześniej 
przyjętymi dzisiaj uchwałami nazewnictwo inwestycji, czyli przestawienie tego szyku. W 
okresach realizacji nie za szybko wiemy o czym teraz mówię?. Załącznik 3, czyli strona 45 
książeczek mamy tabele wykaz inwestycji proszę odszukać pozycję 1.1, 1.2, 1.3, to jest ta 
kanalizacja deszczowa i nawierzchnie potocznie na osiedlu d o m k ó w jednorodzinnych tutaj ta 
nazwa uległa kosmetycznej zmianie. Następnie rok zakończenia proszę 2018 i łączne nakłady 
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finansowe zgodnie z tą uchwałą j a k ą podejmowal iśmy tak samo l imity na 2017 i 18 łączne 
nakłady, to z wcześniejszych uchwał, albo posługując się tą informacją autopoprawka do WPF 
i ostatnia pozycja w tej tabeli na stronie 47 a pozycja numeracji 1.3.2.2 ostatnia mamy j ą pod 
hasłem zagospodarowanie terenu osiedla 40- lecia PRL w miejscowości Węgorzyno, a w 
związku z tym, że złożyliśmy j u ż wniosek do Wojewody o dofinansowanie nazwa prawidłowa 
powinna brzmieć „Przebudowa dróg gminnych ul . Osiedle 40 - lecia PRL w Węgorzynie" i 
końcowy rok realizacji to 2018 łączne nakłady 1.146.247,00 zł l imi t na 2019 j u ż zero, bo 
wszystko zrealizujemy do tego czasu i łączne l imity zobowiązań 816.947,00 zł bardzo proszę 
o przyjęcie WPF z autopoprawkami 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - czy są pytania do tego projektu uchwały z 
tymi autopoprawkami bo ja myślę, że z wystąpienia Pani Burmistrz to jest mocno zawile, ale 
my przy jmowal i śmy budżet i tam te autopoprawki, a to teraz trzeba do tej tabelki wieloletniej 
prognozy wpisać de facto to praktycznie jest taka procedura. Jeżeli nie będzie pytań to 
przejdziemy do głosowania myślę, że do Wojewody te tabelki będą już prawidłowo 
uzupełnione. Uchwała Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 30 grudnia 2015 roku w sprawie 
uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2016 - 2023 w §3 
2019 zmieniamy na 2020 a końcowa treść zgodnie z wytycznymi Regionalnej Izby 
Obrachunkowej będzie brzmiała §6 uchwała wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2016 roku. 
Kto z Radnych jest za przyjęciem tej uchwały wraz z autopoprawkami Pani Burmistrz, które 
zostały zgłoszone, kto jest za? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych 
głosowało: 
Z a - 1 3 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przew odniczący Rady Miejskiej — uchwała została podjęta 

Uchw ała Nr XIII/112/2015 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 30 grudnia 2015 roku 

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno 
na lata 2016-2023 

(uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu) 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej •-- wyczerpaliśmy blok przyjęcia budżetu na 
2016 rok 

6. Odpowiedzi na wnioski, zapytania Radnych oraz na interpelacje zgłoszone na poprzednich 

sesjach 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej - przechodzimy do punktu 6 odpowiedzi na 
wnioski, zapytania Radnych oraz na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, proszę Pani 
Burmistrz 

Pani Burmistrz -
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1. droga w Runowie, tam gdzie droga przebiega w granicach prawidłowych to oczywiście 
będzie naprawiane w sumie od ręki z tej puli o której mówiłam 100.000,00 zł. Natomiast 
tam gdzie nie jest w granicach swoich niestety to j u ż mamy wtedy większy problem, 
ponieważ najpierw musimy sprawdzić w czyich poza tym faktycznie tam gdzie 
przebiegać powinna ta droga j uż rosną krzaki. I jeśli mamy podjąć się tematu, to musimy 
to już dokumentacja projektowa i inwestycja i to już nie będą rzędy kwot mieszczące 
się w tej corocznej puli naprawdę. Więc szybko się tu nie da, jeżeli jest taka sytuacja 

2. Radna Górniak - piach sprawdzimy w jakiej sytuacji jesteśmy jeżeli chodzi o teren, bo 
nie możemy na nie swoim wysypać takich rzeczy i zobaczymy, co m o ż e m y z tym zrobić 

3. Aleja lipowa j u ż bezpośrednio Staroście przekazany temat 
4. Droga do cmentarza też wyjaśniałam, że będzie to z tej puli robiona 

5. Droga od Chwarstna nie remontować. Też nie jest sposób dziury zawsze będą i zawsze 
się będą pojawiać nie wiem, czy jest inna metoda, niż doraźny taki remont 

Pan Radny Nowacki ferie to na pewno przypilnujemy i skoordynujemy 
6. Radna Sławska parking przy cmentarzu pamiętamy o przetargu my jesteśmy po 

przetargu na kolejne lata administrowania o tym parkingu również mamy to na uwadze. 
Tylko jak chce się zrobić dobrze to nie jest tak hop i byle co. Więc my pamiętamy o 
tym, a kiedy do realizacji to zobaczymy 

7. droga do plaży w Cieszynie to też zawsze jest, więc to zawsze mamy na uwadze 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Burmistrz, czy są jeszcze 
jakieś zapytania, czy uwagi do odpowiedzi na interpelacje? Radna Sławska 

Pani Radna Maria Sławska — 

1. Ja jeszcze tak przy okazji, bo przypomniał mi Sołtys z Połchowa do Pana Starosty ja 
wspominałam kiedyś tu na sesjach o tej topolówce z Połchowa do Winnik, że tam 
korzenie powypychały ten asfalt ja tutaj mówiłam, żeby tutaj po prostu coś z tym zrobić. 
Ja nie wiem, czy zeszli fować, żeby nad tym się zastanowić jak to zrobić, bo to jest droga 
powiatowa, żeby porostu zrobić tą jednak drogę, bo tam jednak ten ruch duży jest kiedyś 
tam jeden samochód jechał a teraz przy mijaniu można naprawdę sobie uszkodzić jak 
ktoś ma niskie zawieszenie 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuję Radnej Sławskiej o widzę 

rozwinął się worek dróg powiatowych 

1. Pan Radny Zbigniew Białek- Ja też w kwestii dróg Panie Starosto w Lesięcinie. Jest 
tam mieszkanie prywatne posesja 28, nie 32 przepraszam jest wycięte drzewo dąb ścięte 
jest na rogu, on podniósł asfalt i jest tam strasznie niebezpiecznie jak ktoś najedzie, to 
jest masakra. Tam maiło być to zrobione chyba dwa lata temu, z tego co pamiętam 
wycięli, a nie zrobili tego. Jeden korzeń został wyrwany w miarę poprawiony, ale drugi 
tam jest i stwarza niebezpieczeństwo, przez posesją 20 rzeczka płynie przed posesją 32, 
za poses ją 9 a 32 i w Kąkolewicach jest tak samo 

Pan Jan Mazuro Prze wodn iczący Rady Miejskiej - dziękuję Radna Kaczmarek proszę 

/. Pani Radna Marta Kaczmarek - W kwestii drzewa daleko nie trzeba szukać koło 
szkoły jest rozwalone drzewo, które należałoby ściąć i usunąć w parku 
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Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dobrze to my jesteśmy w punkcie 

odpowiedzi na zapytania Radnych i interpelacje 

Pan Paweł Marek Starosta Powiatu Łobeskiego - to jest przy drodze powiatowej tak na 

Przyton tej drodze? 

Pani Radna Marta Kaczmarek - nie w parku samym 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna — Szanowni Państwo to jest nasz park, 
między urzędem, a szkołą w tym parku, było kilka drzew, na które wystąpil iśmy do 
Starostwa o pozwolenie na wycinkę mimo, że na wiz j i która odbyła się po miesiącu 
stwierdzono, że faktycznie prawdę piszemy w naszych wnioskach, że zagraża to 
bezpieczeństwu mienia i życia ludzkiego to kolejny miesiąc odczekany. Jak się zaczęły te 
wichury to drzewa zaczęły nam się łamać wtedy dostaliśmy decyzję, j u ż nie pamiętam po 
dwóch miesiącach od złożenia wniosku to na pewno, gdzie Starostwo potwierdza, że stan 
jest tak zły, że zachodzi zagrożenie życia i mieniu. Ze względu na to zwalnia ją nas z opłat 
i j ednocześnie nie zobowiązują nas do żadnych nasadzeń w zamian. W między czasie 
zdołały się drzewa kolejne powywracać nawet te, które wówczas takim wnioskiem nie były 
objęte i o ile ono zostało złamane, to i tak bez zgody nie m o ż e m y usunąć tego kikuta i nie 
możemy, że tak powiem tego sprzątnąć, żeby znowu nie wpaść, w to co w tej chwil i 
jesteśmy uwikłani 

Pan Radny Jan Szymko- to j a może tylko dopytam jak można, czy te miejsca są 

zabezpieczone a jak się coś stanie?. To są niebezpieczne rzeczy, tam powinna być jakaś 

izolacja kolorowa, jeżeli to jest blisko szkoły 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej - to już dokładnie dopytano interpelacje 
rozszerzono bo były na początku sesji przejdę teraz do punktu swojego 

7. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podjętych w okresie 

międzysesyjn ym 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej — to jest tylko okres miesiąca, ale 
praktycznie wspólnie z Burmistrz uczestniczymy w takich świętach jak „Złote Gody" 
naszych mieszkańców' dotrwało osiem par i były na tych wręczeniach medali od Prezydenta, 
kwiatach na tych życzeniach i tradycyjnie nasza młodzież uświetnia te wystąpienia także 
Ci jubilaci łzy w oczach mają. Gimnazjum potrafi to zrobić tak dosadnie, że jest to takie z 
uczuciem zrobione brakuje m i słowa, żeby to określić. Pszczelarze mieli święto oczywiście 
były zaproszenia, byliśmy na mszy i na spotkaniu byliśmy z Panią Burmistrz na sesji 
powiatowej, bo też zaproszenia spływały, ale wypadało nawet z końcem roku pojechać 
ugoszczono nas po sesji też po sesji polską tradycją. Powiem tak po młodzieżo wemu 
zgapiłem Wiceprzewodniczący też tam czyta więc ja też Panią Jadzię, bo tam było 
odwrotnie Wiceprzewodniczący prowadził, a Prze wo dn i czący złożył życzenia na koniec 
sesji i wiadomo, kto rządzi w radzie całą sesję poprowadził W - ce ,a życzenia złożył 
Przewodniczący. Z mieszkańcami te spotkania i ta praca w biurze Rady, to na której z sesji 
mówiłem tradycyjny problem z tą działką ze stawami, ale to chyba będzie nasze zadanie na 
całą kadencję. Oczywiście w temacie oświetlenia, lamp różnych, ale to na zasadzie rozmów 
to nie na zasadzie, znaczy się że mieszkańcy chcą od razu trzeba wytłumaczyć jak budżet 
się tworzy, że to nie jest od razu kto ma wejść, to są zebrania wiejskie o tym trzeba 
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rozmawiać. Sami Radni wiedzą na sesji to jest już praktycznie koniec dyskusji. Są 
wypracowane stanowiska i na dzisiejszej sesji patrzę, że też było miło, bo te głosowania 
były spokojniejsze i praktycznie w większości były zgodne jakiś ten konsensus został 
wypracowany i w tym okresie tak wyglądała moja praca w okresie międzysesyjnym 

8. Wolne wnioski i komunikaty 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - to myślę, że to jest taki okres 
noworoczny mamy zaproszenie od Gimnazjum w Węgorzynie na I X Powiatowy Festiwal 
Kolęd i Pastorałek, który odbędzie się 9 stycznia o godz. 9:00 w hali sportowej jak co roku 
on j u ż jest IX powiatowy i Radni naszej Rady otrzymali zaproszenia no wszyscy 
zapraszamy. Myślę w tych wolnych wnioskach i komunikatach Pani Burmistrz coś będzie 
miała jeszcze? pewnie zaprosi na Nowy Rok, na fajerwerki na zabawę koło urzędu 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - jak co roku będzie wspólne powitanie 
Nowego Roku na placu przy kościele przy urzędzie, na które serdecznie zapraszam. Jeżeli 
chodzi o inne terminy i uroczystości to nazajutrz po Powiatowym Festiwalu Kolęd i 
Pastorałek będzie kolejna edycja W O Ś P - u i myślę, że w tym momencie to jeszcze Pan 
Starosta będzie chciał zabrać głos, coś dodać. Natomiast korzystając z tej możliwości, że 
Pan Przewodniczący udzielił mi głosu, to chciałabym życzyć wszystkim pomyślności w 
nadchodzącym Nowym Roku i takiej współpracy jak dotychczas Pan Przewodniczący 
podpatrzył i te dobre praktyki w powiecie i przeniósł do nas ja się cieszę, że powiat również 
może się czegoś od nas uczyć, bo wczoraj zauważyłam, że powiat przyjął dobrą praktykę, 
że wyświetla ją też projekty uchwał u siebie na sesjach a wiem, że to Panu Wicestaroście 
Jarkowi się podobało jak kiedyś u nas był na sesji i zastosowali te dobre praktyki ja z tego 
bardzo się cieszę. Ja oferuję również współpracę w stronę powiatu tak jak dotychczas 
myślę, że je j efekty mogliśmy zauważyć na dożynkach powiatowych i życzyłabym sobie 
tego samego ze strony powiatu i od Państwa również 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuję Pani Burmistrz będę zbliżał 
się do końca to chcę powiedzieć, że Pan Starosta po raz pierwszy przyznał się, że jest u nas 
na sesji ale myślę, że może w Nowym Roku będzie częściej tam będą jego osoby 
powiedzmy kompetentne również, bo nie zawsze może zdążyć cieszę się, że jest i udzielę 
głosu Panie Staroście 

Pan Paweł Marek Starosta Powiatu Łobeskiego — dobrze Panie Przewodniczący dziękuję, 
chciałbym tylko sprostować, że w Radzie Powiatu w Łobzie rządzi jednak Przewodniczący. 
Jednak wczoraj był wyjątek chyba też był Pan pierwszy raz, gdzie nie prowadził 
Przewodniczący pozwolił prowadzić. To było już praktykowane w poprzedniej kadencji od 
czasu jak byłem W i ceprze wodni czący m też prowadziłem całe obrady taka praktyka dobra, 
że się wymienia ją czasami Przewodniczący jest zmęczony więc oddaje prowadzenie 
swojemu W i ce prze wodn i cząc em u. Szanowni Państwo faktycznie jestem pierwszy raz 
nieraz wybierałem się, ale niestety ani razu nie udało się dojechać raz w miesiącu mieliście 
chyba nawet nie X I I sesji było, okres wakacyjny odchodzi postaram się być częściej. Byłem 
zapraszany praktycznie za każdym razem ktoś starał się mnie reprezentować, jeżeli była 
taka możliwość. Dzisiaj też zaliczyłem dwie sesje w Łobzie przeprosiłem, że jadę do Was, 
bo się zobowiązałem więc jestem. Chciałem podziękować przede wszystkim Pani 
Burmistrz za tą współpracę pierwszą roczną pierwsza wspólna nasza kadencja. To nie jest 
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miejsce i pora taka przykro m i z powodu jednej sprawy, która akurat nas nurtuje razem i 
urząd i starostwo nie ukrywam, że to dla mnie też jest ciężka sprawa. Myślę, że w przyszłym 
roku zostanie zakończona pozytywnie, taką mam nadzieje. Natomiast póki co musimy to 
rozstrzygać na drodze urzędowej i jesteśmy w trakcie przychylil iśmy się teraz do prośby 
Pani Burmistrz wydłużamy termin na rozpatrzenie wniosku kolejnych dni na wydanie 
decyzji do końca stycznia. Wysłaliśmy zapytania do biegłych zgodnie z wnioskiem Pani 
Burmistrz o ustosunkowanie się i zaproponowanie jakie to by były koszty i będziemy dalej 
w tej sprawie tutaj partycypować, rozmawiać i uczestniczyć. Jeżeli chodzi o jakieś 
zamierzenia powiatu na przyszły rok, to wczoraj rozmawiałem z Dyrektorem Bernackim, 
to w planie jest budowa chodnika w miejscowości Połchowo mam nadzieję, że się uda w 
przyszłym roku zrealizować. Co do drogi, o którą j u ż nieraz występowaliście powiatowa 
Węgorzyno - Przyton, to jest bardzo duży koszt. Ta droga jest bardzo zniszczona i na razie 
plan jest taki, że robimy projekt. Już zobowiązaliśmy Dyrektora, żeby oszczędności z 
obecnej zimy, które powstały ponieważ nie ma odśnieżania są oszczędności, żeby wykonał 
projekt, ponieważ projekt jest podstawą do złożenia gdziekolwiek wniosku o 
dofinansowanie. Ciężko będzie uzyskać to dofinansowanie, zdajecie sobie Państwo sprawę 
jest inny okres finansowania inne priorytety jednak będziemy najpierw składać do 
Regionalnego Programu Operacyjnego tą drogę, jeżeli się nie załapiemy spróbujemy do 
„Schetynówki" . Jeżeli takowa będzie, ale jeżeli się nie załapiemy, to mamy w planie 
wyremontować ją na własny koszt, ale do przejazdu kolejowego na razie taki jest plan. Mam 
nadzieję, że to się uda chociaż najlepiej, gdyby całą udało się wyremontować. Chciałbym 
jeszcze raz podziękować Pani Burmistrz za tą współprace, Radnych zapraszam na sesje 
powiatowe zapraszam do współpracy, na ile m o ż e m y u na tyle staramy się współpracować. 
Jeszcze chciałem przekazać miśka na Wielką Orkiestrę Świątecznej Pomocy tak jak Pani 
Burmistrz tutaj deklarowała tradycją jest, że Powiat Łobeski zakupił na każdą gminę, które 
organizuje przekazuję na licytację takiego pluszowego misia mam nadzieję, że jakaś 
dodatkowa kwota wpłynie na konto Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy na razie 
uwięziony w takiej brzydkiej foli jce, żeby nie łapał kurzy, proszę go uwolnić 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - dziękujemy proszę Anetce przekazać 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej — zajmuje się promocją 

Pan Paweł Marek Starosta Powiatu Łobeskiego - i jeszcze taki skromny upominek dla 

każdego Radnego, każdego Sołtysa kalendarz z imprezami powiatowo - gminnymi rozda 

Przewodniczący - Radnym, a przedstawiciel Sołtysów dla Sołtysów także ja dziękuję, 

wszystkiego dobrego na Nowy Rok 

Pan Jan Mazuro Prze wodn iczący Rady Miejskiej - dziękuję Panie Staroście scenariusz 
zakończenia będzie wyglądał w ten sposób, że w tej chwili złożę jeszcze ja podziękowania 
i życzenia zamkniemy obrady, a lampką szampana podzielimy się po sesji. W tej chwili 
jako Przewodniczący za ubiegły rok 2015 wszystkim Radnym dziękuję za współpracę co 
było złe co może się zdarzyło powiedzmy w opinii Radnych może nietypowego, czy złego 
to przepraszam jako Przewodniczący, ale za ten rok dziękuję bo dyskusja jest merytoryczna 
a i to, że niektórzy Radni pyta ją wielokrotnie o te rzeczy to myślę, że w trosce o to, żeby 
nam się pracowało lepiej, i żebyśmy o tych tematach rozmawiali, i żeby naszym 
mieszkańcom się żyło lżej. Dyrektorom szkół za to, że prowadzą naszą młodzież i jak 
jestem w szkole, to nie wiem jakbym wytrzymał, bo to jest ciężki kawałek chleba na 
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korytarzu ręce świerzbią, ale jak to jest młodzież ma swoje prawa „rób ta, co chceta", ale 
dyrektorom za wytrwałość, i że czasami brakuje im pieniędzy tu na tej sali Radni 
przychylają się do wniosku Burmistrz większych, mniejszych, ale pieniędzy tyle starcza, 
ile starcza dyrektorom. Trzymajcie tą młodzież, wychowujcie, bo widzę, że są efekty pracy 
z młodzieżą dzięki nauczycielom jakoś Węgorzyno trzyma się w sporcie i w konkursach 
nieźle. OPS - owi najlepiej, żeby jego nie było, ale to nie ma takiej możliwości za tą pomoc 
którą Panią Kierownik świadczy te pieniądze, które dzieli za współpracę z Radą tych 
pieniędzy więcej nieraz nie ma, tyle jest a wiem, że petenci m a j ą niewybredny repertuar 
słów i zdań czasami z pokorą trzeba przyjąć nie chodzić po Sądach, bo jak to oni mówią w 
dobrej wierze powiedzieli, naubliżali, a później przepraszam. Sołtysom Wy macie cały 
teren W y jesteście tym następnym przekaźnikiem władzy w terenie i pracujecie, 
przekazujecie Burmistrz i tą jak gdyby troskę o to żeby nam w gminie też żyło się lepiej, 
to Wam też dziękuję za przyszły rok. A współpracę ze Starostwem to mamy jeden rok. 
Myślę w tym roku żeśmy nie gościli Starostwa na swojej gminie na sesji obiecuje, że w 
przyszłym roku zapraszam już w tej chwili Starostę jest osobiście, bo nie chciałem na sesji 
powiatowej licytować się, bo jak usłyszałem u nas była dwa razy a w innych gminach nie 
ja w tym roku zapraszam. Ja musiałbym wstać i powiedzieć, że zapraszam na trzy sesje, 
ale zapraszam to trzeba zrobić na spokojnie sesje powiatowe odbywały się w naszej gminie 
może bardziej nazwać tak jak co merytoryczna praca to merytoryczna bardziej integracyjna, 
sesja powiatowa pewnie nasi Radni też przyjdą sesja będzie otwarta. Za pracę jak to ja na 
dożynkach mówiłem powiat jest dla gmin, gmina jest dla mieszkańców żebyśmy sobie 
razem pomagali, współpracowali wszyscy Sołtysi, Radni i pracownicy urzędu, którym 
dziękuję. Skarbnik, Sekretarz, Pani Burmistrz i mecenas Wam za ten rok dzięki może nie 
wszyscy zawsze zadowoleni i tam czasami Radni trudne tematy stawiają do rozwiązania 
skarga bezzasadna, ale ma zrobić Burmistrz. Za ten rok dziękuję a na przyszły wszystkim 
takiego polskiego szczęścia, pomyślności w Nowym Roku dużo zdrowia, bo wiem po 
szpitalu, że zdrowia potrzeba nam wszystkim nie tylko fizycznego czasami to psychiczne 
też jest bardziej potrzebne życzę Wam i Rodzinom wszystkiego dobrego w Nowym 2016 
Roku, wszystkiego dobrego. 

8. Zakończenie obrad. 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - zamykam X I I I sesję Rady Miejskiej w 
Węgorzynie 

Protokół sporządzono w 1 egzemplarzu, zawiera 33 ponumerowane stron, oraz 18 
załączników. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Jan -Mazuro ' 

Protokołowała : 

Wioleta Początek 
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